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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de   

29 februarie 2024 

 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu–Director executiv Direcția juridică și de administraţie 

publică; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director executiv Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – Director adjunct Direcția economică;  

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-na Alina Răduță – șef  Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-na Andreea Cherciu – șef Serviciul urbanism și autorizări construcții; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Cotea Diana – inspector Compartiment agricultură; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Compartiment guvernanţă corporativă, 

monitorizarea serviciilor comunitare de utilităţi publice; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-nul Popescu Cătălin-Kanty – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Pătrunjel Mădălina – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Adrian Vulpoiu – director Salubrizare și Servicii Publice Focșani S.A. 

▪ d-nul Nicuță Oprea – director CSM 2007 Focșani; 

▪ d-na Ofelia Silvia Chelariu – director Centrul Județean de excelență Vrancea; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-nul Săndel Ghiuță – director Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 
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▪ d-na Ana Maria Diaconu – inspector Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 

▪ d-na Nina Deșliu – contabil șef Poliția Locală Focșani; 

▪ d-nul Manole Merchea – administrator special SC ENET SA Focșani; 

▪ d-na Radu Beatrice – director tehnic SC ENET SA Focșani 

▪ d-nul Cristinel Bălosu – director Administrația Piețelor Focșani; 

▪ d-nul Băiețelu Liviu – contabil șef Administrația Piețelor Focșani; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 8,00 mii lei, din bugetul 

local al Municipiului Focşani pe anul 2024, pentru susținerea proiectului „Ora 

Pământului”, inițiat și organizat de Consiliul Local al Tinerilor din Municipiul 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 35,00 mii lei, din bugetul 

local al Municipiului Focşani pe anul 2024 Colegiului Național „Unirea” 

Focșani în vederea participării a două echipe de robotică „Brickbot” și 

„Infinityedge” la Concursul de robotică First Tech Challenge (FTC); 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 17,00 mii lei, din bugetul 

local al Municipiului Focşani pe anul 2024 Colegiului Național „Al. I. Cuza” 

Focșani în vederea participării echipei de robotică „AI CITIZENS” la Concursul 

de robotică First Tech Challenge (FTC); 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul „Reparații interioare sala de sport” la Colegiul Tehnic Valeriu D. 

Cotea Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul „Realizare împrejmuire, lucrări conexe și siguranță stradală Grădinița 

10 și Grădinița 13 Focșani”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul „Construire gard protecție teren sport” la Școala Gimnazială „Nicolae 

Iorga” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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7. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul „Sistem supraveghere video atelier mecanizare” la Direcția de 

Dezvoltare Servicii Publice Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate pentru proiectul 

„Extinderea sistemului de management integrat al traficului și prioritizarea 

transportului public, inclusiv măsuri de monitorizare a parametrilor de mediu și 

reducerea poluării”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate pentru proiectul 

„Extinderea sistemului de management integrat al traficului și prioritizarea 

transportului public, inclusiv măsuri de monitorizare a parametrilor de mediu și 

reducerea poluării, etapa a 2-a”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

Administrația Piețelor Focșani S.A. pe anul 2024 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

TRANSPORT PUBLIC S.A. Focșani pe anul 2024 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutoarelor și a prestațiilor 

financiare excepționale persoanelor singure și familiilor cu domiciliul în 

Municipiul Focșani aflate în situații de dificultate în vederea prevenirii sau 

reducerii riscului de sărăcie și excluziune socială și a metodologiei de acordare 

a acestora; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat dintre 

Municipiul Focșani și Centrul Județean de Excelență Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al Serviciului Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al 

Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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15. proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special Primarului 

Municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, în Adunarea Generală a 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de 

transport public local prin curse regulate „Asociația Metropolitan Trans”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 414/2020 privind aprobarea tarifelor și a prețurilor de 

pornire la licitație pentru închirierea unor bunuri, utilizate în desfășurarea 

activității, începând cu anul 2021 de către Societatea Administrația Piețelor 

Focșani S.A., cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse 

anexei la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 

383/10.12.2015 privind însușirea inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al municipiului Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre pentru completarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local nr. 59/2007 privind aprobarea inventarierii și clasificării parcărilor și 

locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației prin Compania Națională de Investiții „C.N.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții Proiect pilot „Sală de sport școlară, Școala Gimnazială „Anghel 

Saligny”, str. Moldova nr. 8, Municipiul Focșani, Județul Vrancea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea 

imobilului – monument istoric „Casa Huianu”, cod LMI VN-II-m-B-06410 din 

Focșani, str. Comisia Centrală nr. 11, înscris în CF nr. 56513 Focșani, aflat în 

proprietatea domnului Bercariu Ciprian Gabriel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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22. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Direcția de 

Dezvoltare Servicii Publice Focșani a unor imobile aparținând domeniului 

public și privat al Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 44,45 mp. situat în Focșani, Aleea Stadionului nr. 10, bl. P4, județul 

Vrancea, T. 214, P. 11753, înscris în CF 70481, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către domnul Manea Temistocle; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

24. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 41,00 mp. situat în Focșani, str. Mare a Unirii nr. 44, județul 

Vrancea, T. 57, P. 3513, înscris în CF 73120, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Chiriac Neculai; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

25. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 23,00 mp. situat în Focșani, str. Piața Moldovei nr. 25A, județul 

Vrancea, T. 96, P. 5321, P. 5334, înscris în CF 72703, ce aparține domeniului 

privat al Municipiului Focșani, către doamna Stanciu Maria; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

26. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 27,00 mp. situat în Focșani, str. Tinereții nr. 3, județul Vrancea, T. 

153, P. 7854, înscris în CF 73087, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Lambrinoc Mihai; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

27. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 65,00 mp. situat în Focșani, str. Pictor Grigorescu nr. 14, județul 

Vrancea, T. 188, P. 10241, înscris în CF 73122 și în CF 67617, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnul Dumitrache Ionel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

28. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a 

apartamentului situat în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 16 înscris în 

CF 51893-C1-U15 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U29 UAT 

Focșani către domnii Filimon Dănuț-Adrian și Filimon Daniela (imobil 

identificat în foaia de avere cu CF 51893-C1-U16 și CF 51893-C1-U32); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Tătaru Alexandra, Dumitu Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

29. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a 

apartamentului situat în Focșani, str. Ulmului nr. 15, bloc 15, ap. 6 înscris în CF 
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51888-C1-U18 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51888-C1-U21 UAT 

Focșani către doamna Costianu Nicoleta (imobil identificat în foaia de avere cu 

CF 51888-C1-U6 și CF 51888-C1-U22); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Tătaru Alexandra, Dumitu Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

30. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 11, bloc 11, ap. 13 înscris în CF 51889-C1-U4 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51889-C1-U15 UAT Focșani către 

domnii Cautiș Vasilică și Cautiș Stela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51889-C1-U13 și CF 51889-C1-U29); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Tătaru Alexandra, Dumitu Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

31. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 12 înscris în CF 51893-C1-

U13 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U9 UAT Focșani către 

domnii Zorilă Liviu și Zorilă Nicoleta (imobil identificat în foaia de avere cu 

CF 51893-C1-U12 și CF 51893-C1-U28); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Tătaru Alexandra, Dumitu Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

32. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Democrației nr. 1, bloc 1, ap. 8 înscris în CF 65802-C1-

U26 UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 65802-C1-U8 UAT Focșani către 

domnul Oprea Cosmin-Vasilică; 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Tătaru Alexandra, Dumitu Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

33. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Bradului nr. 1, bloc 1, ap. 3 înscris în CF 51896-C1-U1 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51896-C1-U8 UAT Focșani către domnii 

Tudorache Lenuța (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51896-C1-U3 și 

CF 51896-C1-U21); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Tătaru Alexandra, Dumitu Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

34. proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției domnului Aldea 

Ionuț, titular de repartiție pentru o locuință ANL, în conformitate cu Legea 

locuinței nr. 114/1996 republicată și modificată și Legea nr. 152/1998 privind 
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înființarea Agenției Naționale pentru Locuințe, republicată, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali Tătaru Alexandra, Dumitu 

Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

35. proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărăra li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 

republicată, cu modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului 

Local nr. 167 din 30.05.2023 privind aprobarea listei de priorități; 

Inițiatori, consilieri locali Tătaru Alexandra, Dumitu 

Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

 

36. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării locuinței din fondul locativ de stat 

situată în Focșani, str. Vasile Pîrvan nr. 1, bl. 1, ap. 6 către domnul Dediu 

Alexandru în baza prevederilor decretului-Lege nr. 61/1990 cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali Stroie Mirela, Dumitu 

Victor, Macovei Liviu-George 

 

37. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 126910/14.12.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal „PUZ – Modificare PUZ aprobat prin H.C.L. nr. 

57/27.02.2020 prin creare acces nou” – municipiul Focșani, str. Lupeni nr. 9, pe 

terenul identificat cu numărul cadastral 56004, în suprafață de 1090 m2; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

38. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 128265/18.12.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal „PUZ – atragere teren în intravilan în suprafață de 

6000 m2 din totalul suprafeței de 12578 m2, pentru construire hală de producție 

și spații depozitare” – extravilanul municipiului Focșani, DN 23, pe terenul 

identificat cu numărul cadastral 70903, T. 74, P. 384; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

39. proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii comisiei de avizare a cererilor 

de organizare a adunărilor publice la nivelul Consiliului local al municipiului 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

40. proiect de hotărâre privind numirea unui consilier local ca membru în  Comitetul 

director al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

41. proiect de hotărâre privind inițierea procedurii de închiriere prin licitație publică 

a suprafeței de 29,6321 ha teren pășune pe teritoriul administrativ al localităților 
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Bolotești, Slobozia și Golești, care aparține domeniului public și privat al 

Municipiului Focșani, începând cu anul 2024, pe o perioadă de 7 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a – Diverse 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 29 februarie 2024.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 350 

din 23.02.2024 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria? Absentă. 

Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 
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Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Prezent”.  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 19 consilieri locali municipali, iar în mediul online 1 

consilier, absentă consemnată fiind doamna consilier Dimitriu-Bunghez. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică, mai 

puțin proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi la nr. 36 și 40. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 31.01.2024.” 
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Dacă sunt discuții pe marginea acestui procesului verbal? 

Dacă nu sunt, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”?” 

Toți domnii consilieri din sală sunt „pentru”. 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, procesul verbal a fost aprobat. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua tuturor, bine ați venit la ședința ordinară a lunii februarie, convocată 

prin Dispoziția nr. 350 din 23.02.2024. 

Dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi? Vă rog domnule consilier 

Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George „mulțumesc domnule președinte, așa 

cum v-am rugat și la ședința comisiei de buget, v-aș ruga să păstrăm un minut de 

reculegere pentru domnul președinte Cătălin Toma. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„reiau, dacă sunt discuții pe 

marginea ordinii de zi? Vă rog domnul Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

domnule președinte de ședință. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri locali, 

stimați invitați, dragi colegi, stimați reprezentanți ai mass-media, în completarea 

ordinii de zi de astăzi propun următoarele proiecte: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bilanțului termoenergetic precum și a 

pierderilor tehnologice utilizate la calculul prețurilor și tarifelor energiei  

termice aferente Sistemului de alimentare centralizată cu energie termică a 

Municipiului Focșani; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local nr. 196/19.05.2016 privind aprobarea contribuției municipiului Focșani la 

cofinanțarea proiectului “Extinderea și modernizarea sistemelor de alimentare 

cu apă  și canalizare în județul Vrancea – etapa II”; 

3. Proiect de hotărâre privind cererea formulată de doamna Dimitriu-Bunghez 

Ana-Maria – viceprimar al municipiului Focșani înregistrată la Primăria 

municipiului Focșani sub nr.16826/19.02.2024;  

4. Proiect de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentației cadastrale 

pentru dezmembrarea imobilului situat în Municipiului Focșani, str. 

Democrației, înscris în Cartea Funciara nr. 71300 UAT Focșani, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani;  

5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentațiilor tehnico-economice faza 

DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul: “Creșterea 

performanței energetice și lucrări auxiliare pentru Colegiul Tehnic Edmond 

Nicolau”;               
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6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului General al Municipiului 

Focșani pe anul 2024; 

7. Proiect de hotărâre privind  aprobarea conturilor de execuție ale bugetului local 

al Municipiului Focșani, bugetul creditelor interne și bugetelor instituțiilor 

publice finanțate integral/parțial din venituri proprii precum și a situațiilor 

financiare, inclusiv anexele la acestea, pe anul  2023; 

8. Proiect de hotărâre privind  repartizarea sumelor alocate pe anul 2024 

reprezentând finanțarea de bază de la bugetul de stat, din sume defalcate din 

taxa pe valoarea adăugată, pentru unitățile de învățământ particular și 

confesional acreditate cu personalitate juridică, din Municipiul Focșani.  

  Vă mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă supun la vot suplimentarea 

ordinii de zi, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” 

suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată. 

Vă supun la vot proiectul ordinii de zi în integralitatea sa, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. În online. Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

ordinea de zi a ședinței de astăzi a fost aprobată. 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 8,00 mii lei, din bugetul local al 

Municipiului Focşani pe anul 2024, pentru susținerea proiectului „Ora 

Pământului”, inițiat și organizat de Consiliul Local al Tinerilor din Municipiul 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă rog domnul Primar.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „am un 

amendament la acest proiect de hotărâre, articolul 1 se modifică și va avea următorul 

cuprins: aprobarea alocării sumei de 11,00 mii lei din bugetul local al municipiului 

Focșani pentru anul 2024 pentru susținerea proiectului și a activităților „Ora 

Pământului” inițiat și organizat de Consiliul Local al Tinerilor din municipiul Focșani, 

o sumă care va fi utilizată pentru achiziția de lampioane biodegadabile 8,00 mii lei, 

precum și servicii pentru organizare DJ 3,00 mii lei. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cine este „pentru” 

amendamentul domnului Primar? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 
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Doamna consilier Tătaru Alexandra „domnule președinte, USR se abține de 

la această suplimentare de bani, mi se pare totuși că e cam mult, putea fi redusă suma 

și din 8,00 mii lei se găseau bani și pentru DJ și pentru lampioane și pentru ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „în regulă doamna viceprimar, 

mulțumesc. Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

și 2 voturi „abținere” din partea doamnelor consilier Stroie Mirela și Tătaru Alexandra, 

amendamentul domnului Primar a fost aprobat. 

 Supun la vot proiectul în integralitate, cu tot cu amendament, cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „2 voturi „abținere” domnule 

președinte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 18 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, și 2 

voturi „abținere” din partea doamnelor consilier Stroie Mirela și Tătaru Alexandra 

proiectul nr. 1, a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 36 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 35,00 mii lei, din bugetul local al 

Municipiului Focşani pe anul 2024 Colegiului Național „Unirea” Focșani în 

vederea participării a două echipe de robotică „Brickbot” și „Infinityedge” la 

Concursul de robotică First Tech Challenge (FTC); Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală 

toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 2 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 37 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 17,00 mii lei, din bugetul local al 

Municipiului Focşani pe anul 2024 Colegiului Național „Al. I. Cuza” Focșani în 

vederea participării echipei de robotică „AI CITIZENS” la Concursul de robotică 

First Tech Challenge (FTC);Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții,vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 3 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 38 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

„Reparații interioare sala de sport” la Colegiul Tehnic Valeriu D. Cotea Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții,vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 4 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 39 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

„Realizare împrejmuire, lucrări conexe și siguranță stradală Grădinița 10 și 

Grădinița 13 Focșani”;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții,vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 
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Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 5 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 40 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

„Construire gard protecție teren sport” la Școala Gimnazială „Nicolae Iorga” 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții,vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 6 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 41 

   

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

„Sistem supraveghere video atelier mecanizare” la Direcția de Dezvoltare Servicii 

Publice Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „mulțumesc domnule Președinte. Am 

aprofundat un pic acest proiect, am eu o problemă cu camerele de supraveghere și mi-

am aruncat așa o privire către valoarea totală și m-a intrigat un pic, este vorba de 44.723 

mii lei, aproape 10 mii de euro, o sumă destul de consistentă. Ce mi-a atras atenția, 

cum avem noi boală pe aici pe la Primărie, cheltuim o mulțime de bani și ceea ce 

achiziționăm sunt de slabă calitate și mă uit la hardul necesar pentru acest DVR cu 8 

canale, deci destul de mic 8 canale și hard de 4 terabiți. Păi hardul de 4 terabiți și cu 8 

canale, înregistrează 2-3 zile, este foarte mic. Deci, pentru camerele care bănuiesc eu 

că ar trebui luate, niște camere performante, cel puțin 4 megapixeli să poți discerne sau 

să se vadă trăsăturile umane, deci e nevoie de asemenea camere de cel puțin 4, dacă nu 

5 megapixeli, hardul este destul de mic, 4 terabiți. Cei care cunosc iși dau seama că în 

2-3 zile l-a umplut și ar trebui ținut, mă rog calculat hardul să înregistreze măcar 2 

săptămâni. Nu? În caz că se întâmplă ceva să putem să ne uităm în urmă. Repet suma 

mi se pare domnule Primar foarte mare, sincer, 2 DVR-uri de 8 canale, eu am cumpărat 

unul de 16 canale zilele trecute și am dat 800 de lei pe ele. O cameră este undeva la 

300 lei, o cameră performantă. Nu știu ce să zic, să-l votăm nu am nimic împotrivă, 

dar mi se pare exagerat, asta am vrut să spun. Mulțumesc.” 



15 
 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc domnule Bîrsan. 

Dacă mai sunt discuții? Vă rog domnul consilier.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „aș vrea și eu să știu care este motivul 

pentru care trebuie sistemul acesta de supraveghere?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnul director de la Direcția 

de Dezvoltare vă rog.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Sunt alte probleme acolo și cred că le 

știți și dumneavoastră. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „poftiți? Deci, care este 

motivul pentru care s-a făcut propunerea de achiziționare a acestui sistem de 

supraveghere video la atelierul de mecanizare? Cum justificați?” 

Domnul director al Direcției de Dezvoltare Servicii Publice Focșani Viorel 

Dănilă „...acest lucru a fost sesizat și de către Poliție, prin care a spus că trebuie să 

avem un sistem de monitorizare, dar având în vedere condițiile actuale ale unui buget 

mai mic, am renunța la el.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vorbim de 

sistemul de supraveghere la atelier mecanizare. Au fost făcute verificări de către Poliție 

la toate instituțiile subordonate Primăriei și există o prevedere legală. Vroiam să vă 

spun că avem verificare de la Poliție și există o obligativitate legală de a asigura sisteme 

de supraveghere video în vederea asigurării integrității și...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „știu domnule Primar, dacă 

îmi permiteți. Poliția impune doar atunci când nu aveți asigurată paza. Deci, dacă aveți 

asigurată paza, prin planul de pază nu vă poate obliga să achiziționați sistem de 

supraveghere.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „s-au făcut 

studii de evaluarea riscurilor și din studiile respective a rezultat obligativitatea dotării 

cu aceste sisteme video.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „atunci renunțați la paza 

umană, că nu mai este necesară.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pază 

umană nu știu dacă avem înafara orelor de program.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „da, da... este ori, ori. Ba da. 

Nu se justifică și una și alta, nu se justifică și taxatori și aparate pentru taxare.” 

Domnul director al Direcției de Dezvoltare Servicii Publice Focșani Viorel 

Dănilă „deci, lucrul acesta ne-a fost impus, noi nu am avut. S-a impus atât la parcări 

cât și dincolo, prin controale făcute de organele abilitate.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „da, mă rog, în fine, 

dumneavoastră știți mai bine și cunoașteți... atunci când nu ai pază umană, Poliția vine 

îți lasă plan de pază, evaluarea riscurilor și îți impune, domnule dacă nu ai pază să pui 

sistem de supraveghere video. Nu se justifică și una și alta, este neeconomic. Vă rog 

domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „iertați-mă domnule președinte, trebuie să vă 

contrazic un pic și îmi cer scuze. Eu cred că este absolut necesar acest sistem video ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „de ce să plătim paznicii...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „nu, nu, factorul uman nu este atât de bine pus 

la punct, știți cu ochii soacrei, să aibă și ochi la ceafă și atunci pentru o calamitate, 
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pentru un accident, pentru orice eveniment care se poate întâmpla în respectivul 

perimetru că este noapte, că este zi, deci este o probă de care se poate folosi oricine 

sau mai în special, organele abilitate pentru cercetări, fie ITM-ul în cazul unui accident 

de muncă, fie Poliția în cazul unor spargeri și altor accidente. Eu spun că ar trebui, 

problema care am pus-o este că mi se pare destul de piperat prețul având în vedere 

performanțele care sunt înscrise aici în indicatorii de tehnico-economici, asta este 

problema pe care am pus-o. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ok, în regulă, nu mai insistăm 

asupra subiectului, ne-am exprimat puncte de vedere. Dacă mai sunt alți colegi care 

mai vor... cum nu mai sunt, să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”.  

În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 7 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 42 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a indicatorilor 

tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate pentru proiectul „Extinderea 

sistemului de management integrat al traficului și prioritizarea transportului 

public, inclusiv măsuri de monitorizare a parametrilor de mediu și reducerea 

poluării”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții,vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 8 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 43 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a indicatorilor 

tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate pentru proiectul „Extinderea 

sistemului de management integrat al traficului și prioritizarea transportului 
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public, inclusiv măsuri de monitorizare a parametrilor de mediu și reducerea 

poluării, etapa a 2-a”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Vă rog domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „mulțumesc domnule președinte, ceea ce 

vreau să spun și o să fiu scurt, are oarecum tangențială în legătură cu acest proiect. 

Domnule Primar trebuie luate în opinia mea și ceea ce colectăm noi păreri de la 

cetățenii municipiului Focșani măsuri urgente de fluidizarea traficului și reducerea 

disconfortului având în vedere lucrările care se fac de ambuteiajele persistente în 

fiecare zi în traficul auto. De asemenea măsuri urgente de crearea de locuri de parcare. 

Știți că s-au desființat cum estimam eu la un moment dat, eu am fost cel care m-am 

opus acestui proiect și nu regret acest lucru că se pare că viziunea mea a fost corectă. 

Deci s-au desființat între 1.000 – 2.000 locuri de parcare și ar trebui luate măsuri pentru 

recreerea acestor locuri de parcare în alte locații sau parcări supraterane. În viitor să 

aveți în vedere aceste lucruri pentru ca cetățenii din municipiul Focșani să nu plece 

către alte zone urbane mai apropiate sau chiar zone rurale, mă refer la Cîmpeneanca, 

Petrești, Mîndrești sau în alte locuri, să rămână aici în orașul nostru să prosperăm cu 

toții. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc domnul Bîrsan. 

Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, vă supun la vot...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dacă îmi 

permiteți să dau un răspuns...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „da, vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pentru că 

este o problemă extrem de delicată în această perioadă, lucrările care se derulează în 

municipiul Focșani pe principalele artere de circulație sunt lucrări care vor duce până 

la final la fluidizarea traficului. În momentul în care vom pune în funcțiune sistemul 

de management al traficului care vizează instalarea semafoarelor în 30 de intersecții și 

treceri de pietoni pe inelul central. 30 de semafoare inteligente cu camere de 

supraveghere video cu bucle de inducție, consistent de management al traficului care 

va permite cuantificarea valoarilor de trafic și va acorda unda verde în funcție de aceste 

valori. Sensurile unice, am convingerea că vor funcționa și că vor aduce o fluidizare a 

traficului din municipiul Focșani, dar fac un apel la toți cetățenii să aibă răbdarea 

necesară și înțelegerea pentru că în această perioadă nu putem să le punem în funcțiune 

decât în momentul în care vom finaliza lucrările de infrastructură. Cât privesc celelalte 

două proiecte sunt proiecte care vor veni în completarea proiectului aflat în derulare în 

acest moment și dacă ne uităm cu atenție la străzile vizate a fi modernizate tot la fel cu 

sisteme de trafic de management inteligent, avem cred eu șanse ca în viitorul apropiat 

ca în municipiul Focșani să se circule foarte fluient și dacă ne uităm, ceea ce a propus 

elabolatorul studiului de trafic și a studiului de fezabilitate, vorbim aici de Bulevardul 

Gării, treceri de pietoni, strada Republicii unde avem iarăși câteva intersecții 

importante, avem practic 10 puncte importante nevralgice, Bd. Brăilei la intersecție cu 

str. Panduri la trecerea de pietoni, Bd. Brăilei cu str. 1 Decembrie 1918. Avem str. 

Republicii cu str. Simion Bărnuțiu, unde iarăși este o intersecție destul de aglomerată. 

Str. Republicii cu str. Mihail Kogălniceanu, vis-a-vis de Universitate. Toate aceste 

proiecte finanțate de Uniunea Europeană vizează așa cum v-am mai spus și altă dată, 
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vizează în principal, reducerea poluării și utilizarea unui trafic, unor mijloace de 

transport alternative care să ducă la o scădere a poluării. Pe de altă parte Uniunea 

Europeană nu finanțează construirea de locuri de parcare în interiorul municipiului. 

Avem un  proiect tehnic finalizat, tot prin fonduri europene pentru realizarea a două 

parcări mari de câte 200 de locuri fiecare, una în incinta actualei Autogări și cealaltă 

de alte 200 de locuiri în incinta viitoarei Autogări situată pe Calea Munteniei, care vor 

fi probabil scoase la licitație în curând în momentul în care se va deschide axa de 

finanțare pentru aceste tipuri de construcții. Cât privește problema locurilor de parcare 

este întradevăr o problemă extrem de delicată, construirea unui loc de parcare din buget 

propriu, pentru că v-am spus nu am identificat resurse financiare externe, să spunem 

finanțare din fonduri europene, finanțare din bugetul de stat și așa mai departe sunt 

niște proiecte foarte costisitoare, un loc de parcare doar pentru un loc de parcare din 

ceea ce ne-au spus specialiștii se cheltuie de la 8 la 10 mii de euro locul de parcare, 

dacă le face subterane sau supraterane, având în vedere riscul seismic în care ne aflăm, 

da. Deci toate aceste cheltuieli sunt pentru a fluidiza traficul și pe de altă parte pentru 

a îmbunătăți să spunem gradul de nepoluare al mediului înconjurător. Iar toată Uniunea 

Europeană așa cum am mai spus tinde să descurajeze utilizarea mijloacelor de transport 

proprii și să utilizăm mijloacele de transport alternative, autobuze electrice ați văzut, 

am cumpărat 36, mai sunt în proiect încă 48 de autobuze, am semnat deja contract de 

finanțare pentru încă 48 de autobuze electrice. Pistele de biciclete cu 285 de biciclete 

plus 16 triciclete pentru persoanele cu dizabilități, este aproape finalizat, trebuie doar 

să facem recepția acestor lucrări. Deci toate aceste proiecte vin pentru a stimula 

deplasarea cu mijloace de transport nepoluant. Vă mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc domnul Primar. 

Eu urmez, după care... vă rog frumos să-mi permiteți. Domnul Primar resistematizarea 

infrastructurii de transport, acest proiect pe fonduri europene, mult trâmbițat și nu 

vreau să-l categorisesc altfel, a debutat în luna a VI-a în 2021, cu termen a VI-a 2021 

– a IX-a 2022, s-a dat o prelungire de un an de zile până intr-a IX-a 2023 și iarăși până 

în decembrie. După 3 ani de zile de implementare a acestui proiect ați reșit să realizați 

doar 39%, 39%. Când estimați, având în vedere ritmul acesta alert de implementare și 

de realizare, când estimați dumneavoastră, un termen realist de finalizare a acestui 

proiect care ne creează mari probleme. Bine, ne va creea probleme și mai mari după 

finalizarea și recepția lui, dar măcar știm ce avem de făcut. Și încă o întrebare, spuneți-

mi vă rog, este un proiect pe fonduri europene, din ce știm cu toții și știe toată lumea 

nu aveți voie să interveniți asupra proiectului. Am înțeles din presă, nu am văzut ce-i 

drept că acei popi/piloni care delimitează benzile de circulație pentru mijloacele de 

transport în comun și pentru biciclete, au fost pe anumite străzi îndepărtați. Spuneți-mi 

vă rog este legal acest lucru?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ați înțeles 

greșit.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă rog, lăsați pilonii, lămuriți-

mă întâi cu termenul de implementare care are 3 ani și s-a făcut nici jumătate și să ne  

așteptăm la o perioadă de încă 3 ani de zile până la finalizarea lui?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, ultimul 

termen pe care l-am negociat și l-am convenit prin act adițional cu asocierea de 

constructori, un constructor din București și un constructor din Bulgaria și un 
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proiectant din Ploiești a fost 30 aprilie pentru tot ce înseamnă străzi din interiorul 

municipiului și 30 iunie pentru trotuarele și pistele de biciclete aferente...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „în ce an, mi se suflă din sală, 

domnule Primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „2024.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „30 aprilie?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da, după 

această dată vom aplica penalități, nu mai accept nici un ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „spuneți-mi vă rog având în 

vedere că acest proiect a fost întârziat, asta era întrebarea pe care ați anticipat-o. Ce 

penalități ați aplicat și vă cer să ne transmiteți Consiliului Local în scris...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „se vor 

aplica...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „în conformitate cu clauzele 

contractuale, pentru că sunt clauze...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este un 

contract în derulare, clauzele contractuale sunt prevăzute foarte clar, se vor putea aplica 

penalități pentru fiecare zi de întârziere până la concurența sumei de 15% din contract.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „care este valoarea 

penalităților?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „după 

expirarea termenului de 30 aprilie vom putea aplica penalități.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „păi stați un pic că termenul 

inițial a fost 30.09.2022, atunci a fost autorizat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „01.06.2021-30.09.2022.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „au fost, 

dacă îmi permiteți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă rog...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „cunosc 

foarte bine aceste detalii. Au fost mai multe proiecte care s-au derulat simultan, ceea 

ce au condus la o...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mai multe contracte.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mai multe 

proiecte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „pe același contract?” 

  Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, mai 

multe proiecte. Când spun mai multe, spun inclusiv proiectul de modernizarea 

sistemului de iluminat public, vorbim de proiectul privind managementul de trafic, 

vorbim de un alt proiect privind instalarea pistelor de biciclete, bike-sharing. Toate 

aceste proiecte s-au suprapus și au fost lucrări... în mod normal ar fi trebuit să fie lucrări 

succesive. Din cauza birocrației și a proastei gestionări a...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „a managementului prost, nu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dacă îmi 

permiteți, dacă vreți să vorbim la persiflare, numai vorbim. Inițial noi când am pornit 

la drum cu toate aceste proiecte, am stabilit foarte clar că primul care ar fi trebuit să 
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intre și să lucreze, ar trebui să fie proiectul de iluminat, pentru că acesta presupunea 

săpături pe trotuare, pe spații verzi, pe carosabil pentru a putea să introducă rețeaua de 

iluminat public, de alimentarea stâlpilor de iluminat public în subteran. Cei de la 

Electrica nu au știut că trebuie să elaborăm un studiu de coexistență, nu ne-au spus 

nimic despre acest lucru. La avizul inițial pe care l-am obținut de la Electrica nu s-a 

pomenit absolut nimic despre acest studiu de coexistență. În momentul în care s-a 

finalizat documentația care era simultană cu documentația proiectului de reabilitare, 

am avut surpriza neplăcută să ne spună cei de la Electrica că trebuie să facem acest 

studiu de coexistență și pentru a obține avizul final pentru a putea să scoatem 

autorizația de construire. Acest studiu de coexistență cu toate modificările impuse 

ulterior, inclusiv contract de finanțare, a trebuit să modificăm contractul de finanțare 

pentru că în urma studiului de coexistență ni s-a spus, da stâlpii nu mai sunt demolați 

de către constructorul cu care sunteți în contract trebuie să-i demoleze Electrica, cu 

constructor ales de dumnealor. Apoi a fost discuția să modificăm contractul de 

finanțare, să modificăm contractul încheiat cu primul constructor, ceea ce a dus la o 

întârziere de cel puțin 9 luni de zile...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ați avut întârzieri în 

implementarea... permiteți-mi ca să vorbim interactiv ...” 

  Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pentru 

iluminatul public.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „întârzierea în implementarea 

și în derularea proiectului, dar cum justificați de exemplu că acum în intersecția de la 

Ceasul Rău, vis-a-vis de Catedrală, în fața stației Lukoil, s-au răscolit troturarele pentru 

a patra oară.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „păi asta vă 

spuneam, pentru că în mod normal...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „de fiecare dată ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...ar fi 

trebuit să vină o succesiune de lucrări pentru a nu se răscoli, cum spuneți 

dumneavoastră. Nu s-a putut face acest lucru pentru că la noi democrația și birocrația 

este cea mare ne permite sau le permite unor privați, că vorbim aici de niște societăți 

private să dea avizele la bunul plac. Dumneavoastră știți că avizul pentru Orange, îl 

luăm de la magazinul lor? Vă întreb așa ca idee...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnule Primar detaliile 

acestea trebuie să le știți dumneavoastră și managerul acestor proiecte, responsabil de 

managementul acestor proiecte sunteți dumneavoastră în calitate de ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...au avut 

motive... cei care ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „coordonator principal de 

credite, dumneavoastră sunteți principalul responsabil de implementarea defectuoasă 

a acestor proiecte...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu știu 

cât de defectuoasă, vom vedea la urmă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „este dezastruoasă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...asta este 

opinia dumneavoastră, părerea mea este alta. Au fost foarte multe motive, unele dintre 
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ele întemeiate pentru care constructorul de la resistematizare a solicitat prelungirea 

termenului pentru că nu a putut să efectueze anumite lucrări din cauza celorlalte lucrări, 

din celelalte proiecte și de aceea s-a ajuns la această prelungire de termen. Acum s-au 

finalizat lucrările de săpături de la sistemul de iluminat, dumnealor au intrat în linie 

dreaptă, nu am mai permis nici o altă prelungire, 30 aprilie este termenul final pentru 

tot ce înseamnă străzi din interior. Dacă nu se vor mobiliza, ceea ce s-a întâmplat cu 

aceeași firmă și în alte localități unde există în derulare un asemenea contract, un 

asemenea proiect și unde sunt la fel în întârziere pentru că legislația achizițiilor publice 

din România este proastă și am țipat și am spus de nenumărate ori tuturor 

guvernanților, tuturor Guvernelor, le-am spus foarte clar, dacă permit constructorilor 

să vină să ne păcălească efectiv, să spună că are dotările necesare, că au angajații 

necesari pentru derularea acestor proiecte și cu aceleași utilaje, aceleași dotări, cu 

aceeași angajați se înscriu la 5-6  licitații. Această asociere de firme care lucrează în 

Focșani, lucrează și în Hunedoara, mergeți să vedeți Centrul Vechi al Hunedoarei să 

vedeți că este blocat, demolat și lăsat de izbeliște. Mergeți și vedeți în Constanța, 

Bulevardul Alexandru Lăpușneanu la fel. În Bacău doar ce s-au mișcat un pic mai bine. 

Același proiect îl au și în Drobeta Turnu Severin. Deci, aceeași firmă a venit pe același 

tip de proiect finanțat prin fonduri europene în 4 orașe și nu fac față. Și ca să vă mai 

spun ceva, societatea din Bulgaria mai are un contract ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnule Primar închideți 

fără a încerca să ne justificăm, vorbim ...”” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu, nu 

nu eu vă spun...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vorbim ceea ce întâmplă ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... eu vă 

spun firma din Bulgaria are și un segment...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „... cum e posibil de 4 ori să 

fii în același locuri?...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...are și un 

segment... firma din Bulgaria are contract și un segment de autostradă între Pietroasele 

și Mizil. Mergeți să vedeți că ei sunt foarte în urmă față de Umbrărescu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnule Primar nu vreau 

neapărat să vă contrazic și să fiu în opoziție...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...legislația 

nu ne ... ce ați fi preferat, să sistez acest contract, să reziliez acest contract și intram 

într-un proces interminabil în instanță cu aceste firme care se pricep la partea aceasta 

de a da în judecată și de a te ține încurcat. În toată această perioadă de derularea unui 

proces lucrările ar fi fost în conservare și ar fi trebuit să lăsăm orașul vraiște și să nu 

continuăm. Am preferat mai degrabă să prelungesc contractul până în momentul în 

care și-au luat angajamentul că vor putea să finalizeze.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnule Primar revin la 

strada Odobești.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...str. 

Odobești ...” 



22 
 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „s-au turnat sub pavele, pe 

trotuare s-a turnat beton. De ce i-ați lăsat să toarne beton ca ulterior să vină firma de 

clablu sau cine a venit să spargă acel beton?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „firma de 

iluminat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „de ce i-ați lăsat să toarne?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „eu vă spun 

altceva... firma de iluminat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dacă tot s-a întârziat atât de 

mult timp...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „firma care 

a realizat proiectul de iluminat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „așa...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...avea prin 

contract readucerea la stadiul inițial a tuturor suprafețelor afectate indiferent că era 

construcție nouă sau construcție veche, că au avut săpături și pe zone de construcții 

vechi și la fel au adus...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...sursa de finanțare... sunt 

bani aruncați pe fereastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „sunt bani...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și atunci 

ce facem le spunem să nu mai refacă zonele afectate?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „nu să nu mai refacă domnul 

Primar, dacă acolo unde am intervenit cu 2 luni de zile înainte, sparg betonul 

proaspăt...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și dacă nu 

era făcut... eu întreb altfel. Dacă nu era făcută lucrarea aceasta de resistematizare și el 

venea și făcea săpătura și introducea cablul subteran, avea sau nu avea obligația după 

părerea dumneavoastră să refacă trotuarul respectiv? Chiar un trotuar vechi fiind.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „la forma inițială trotuarul 

vechi nu avea beton...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „cum nu 

avea beton? Avea asfalt, păi ce mergeam pe pământ pe str. Odobești?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „în fine, dar l-am scos pe cel 

vechi, am turnat unul nou, după 3 luni de zile l-am spart și am turnat altul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „răspund 

pentru calitatea lucrărilor. Răspund pentru calitatea lucrărilor...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „nu este vorba de calitate, este 

vorba de inutilitate.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „bine, este 

opinia dumneavoastră. Eu cred că... aceeași bani i-au primit și unii și ceilalți, exact 

pentru lucrările pe care le-au fost contractate.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cum justificați în sensul 

giratoriu în bariera Mărășești...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „care?” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „în sensul giratoriu au pus 

gazonul și apoi au venit cu stâlpii și au scos gazonul, au aruncat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu 

acolo...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...au revenit de 2-3 ori...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „sensul 

giratoriu a fost refăcut după ce a fost stricat de către cei care au venit cu transportul 

agabaritic și pe urmă pe 1 ianuarie...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...nu pe partea carosabilă, 

vorbesc de spațiul verde din interiorul... 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...de 

spațiul verde vorbim. Iar pe 1 ianuarie un tir condus de un șofer ucrainian și s-a oprit 

direct în sensul giratoriu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „asta s-a întâmplat ulterior, eu 

vorbesc de faptul că s-a amenajat acel spațiu verde din interiorul sensului giratoriu, 

după care s-au gândit cei cu stâlpii și au venit și l-au săpat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...și au 

refăcut ceea ce au distrus.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „este ca la Iași, doi încarcă, 

trei descarcă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...faceți 

dumneavoastră sistemul electric.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă rog domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „mulțumesc frumos. O să fiu scurt, că este a 

doua intervenție. Domnule Primar, stimați colegi problemele noastre în momentul de 

față sunt probleme sau pagube colaterale. Începutul a fost greșit, din câte îmi aduc 

aminte, acest proiect sau acest sistem de management a fost pus prima dată pe ordinea 

de zi prin 2017, în acel moment eu m-am opus foarte vehement și am adus destule 

argumente să nu se implementeze având în vedere necazurile pe care le vom avea 

ulterior, ceea ce s-a dovedit a fi adevărat. S-a pornit de la ideea greșită ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu este 

adevărat domnule consilier...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „este opinia mea...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... atâta 

timp cât nu este finalizat și nu este pus în funcțiune sistemul...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „domnule Primar permiteți vă rog frumos...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu ...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...voi fi scurt. S-a luat în calcul greșit și s-a 

greșit din start anularea acestor aproape 2.000 de locuri de parcare, trebuia găsită din 

start o soluție. A doua chestiune pistele de biciclete...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...mergeți 

la Buzău și vedeți că s-au eliminat 3.000 de locuri...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...domnule Primar nu v-am întrerupt, termin 

imediat...” 

Domnul consilier Costea Ionel „la Buzău este nenorocire.” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel „...pistele de biciclete, nu s-au luat nici un 

moment în calcul faptul că utilizatorii de biciclete din municipiul Focșani sunt într-un 

număr limitat, având în vedere condițiile locale din acest municipiu. 

Și mă refer la câți știu să meargă pe bicicletă, câți sunt dispuși să meargă pe 

bicicletă, cât timp din an aceste piste de biciclete pot fi folosite? De asemeni, câte 

persoane din municipiul Focșani, care locuiesc la bloc pot să-și permită o bicicletă?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Avem 

biciclete...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „.....Știu, domnul primar că aveți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și eu vă 

invit să vedeți o postare pe care am făcut-o  pe pagina mea de facebook,  o postare cu 

un  reportaj realizat de PRO TV prin care demonstra clar cum se circulă în Copenhaga, 

un oraș unde nici măcar două luni pe an nu este căldura care este la noi în oraș.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Noi nu suntem nici Paris, nici Copenhaga.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

aceasta este tendința Uniunii Europene.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu. Suntem un oraș mic, domnule primar. 

Avem două axe principale pe care le-am îngustat și nu se mai poate face mare lucru. O 

secundă și am terminat. 

 În opinia mea, cred că o singură soluție poate rezolva acest haos, că va fi haos 

și după ce terminăm acest proiect, eu vă garantez și rămâne înregistrat. Singura 

soluție... o secundă să dau soluția.... este transportul public gratuit. Avem autobuze 

electrice, ați spus că se vor cumpăra și alte autobuze. Putem transforma ENET-ul că 

scăpăm și de domnul Merchea, pentru că iese la pensie. Putem transforma ENET-ul 

într-un generator de curent electric și acolo să fie implementate, dacă se mai poate face 

acest lucru, stații de încărcare și vom gestiona foarte eficient acest lucru, repet, prin 

gratuitatea transportului în comun și atunci toată lumea va fi mulțumită . Haosul va 

dispărea, circulația va fi fluentă, aceasta este opinia mea. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule Bîrsan! Doamna viceprimar!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Mulțumesc, domnule președinte! Îmi 

pare rău să constat că și domnul Bîrsan..... și cum discuția a deviat un pic de la subiect, 

se confundă proiectele. Într-adevăr, sunt mai multe proiecte care se implementează în 

oraș. Ați discutat despre resistematizare mai mult. Eu cred că toate aceste proiecte sunt 

necesare conform directivelor Uniunii Europene. Da. Avem nevoie și de reducerea 

poluării și de resistematizare și avem nevoie de piste de biciclete, avem nevoie de 

trotuare frumoase, de bulevarde largi, de culuoare pentru transportul în comun, așa 

cum există în toate orașele civilizate și nu vorbesc doar despre Europa aici. Spunea 

domnul primar că a făcut o vizită în Japonia de la care s-a întors cu foarte multă 

experiență și foarte multe proiecte bune de executat, doar că, nu știu cum se face că, 

toți așa-zișii proiectanți și constructori, de mică sau mare anvergură, se îngrămădesc 

să vină în județele Moldovei sau în regiunea de sud-est, în timp ce toți specialiștii care 

fac lucrări de calitate se opresc în vest.  

Domnule, parcă Moldova asta este blestemată! Numai sărăcie și lucrări de 

proastă calitate. Deci nu am văzut o lucrare bine executată de când locuiesc eu în orașul 

ăsta, din 1986, atunci am zis să mă mut în Focșani, domnule că este mai frumos decât 
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Tecuciul. Tot aștept să se schimbe ceva, să vină și la noi niște constructori serioși. Păi 

pixul nu era la dumneavoastră în mână, domnule primar? Pentru semnarea caietului de 

sarcini, pentru diverse penalități?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Doamnă, 

știți ce se întâmplă? Toate aceste proiecte n-au putut fi realizate și demarate, dacă n-

aveau votul dumneavoastră. Mulțumesc! ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Una este domnule primar..... Tocmai 

am spus, proiectele astea sunt foarte frumoase, vorbesc de calitatea lucrărilor și de 

acceptarea acestor constructori.  

N-ați avut majoritate în Parlament? N-ați avut Guvernul de partea 

dumneavoastră? Au venit ucrainienii și au bombardat bulevardele....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Proiectele.... au fost făcute în perioada când era la guvernare PNL-ul. ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Eu nu cred... Nu. Eu îmi amintesc că 

aceste proiecte le-ați demarat cu mult timp înainte de guvernarea PNL-USR, care a 

durat doar 8 luni de zile. În rest de 33 de ani ați avut toate...... de partea dumneavoastră 

și ar fi trebuit să terminați aceste proiecte la finalul anului trecut. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bine.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Nu vă mai văitați. Vă rugăm să vă 

asumați faptul că, alți primari din vestul țării au reușit să implementeze niște proiecte 

și au lucrări făcute de calitate. De ce noi atragem cei mai proști constructori? Asta nu 

pricep. Vă rog  să ne explicați!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Din cauza 

legislației privind achizițiile publice. Punct. Pentru că se permite să se câștige cel care 

oferă cel mai mic preț, nu cel care oferă cea mai bună calitate. ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Deci legea achizițiilor publice a fost 

adoptată de Parlament. Și tocmai v-am spus.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și am 

solicitat de nenumărate ori modificarea acestei legislații.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Verbal sau în scris?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În scris 

și  prin Asociația Municipiilor. Vă vom face dovada.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Poate ne arătați și nouă răspunsul. Ce 

argumente au adus astfel încât să pună piedici primarului. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Au mers 

mai departe... cu inițiativa de a modifica această legislație, sunt unele modificări, dar 

nu suficiente. Abia acum s-a instituit un registru unic al utilajelor tuturor 

constructorilor pentru a nu ne mai păcăli că ei dețin dotările necesare pentru a putea să 

ducă la bun sfârșit un proiect de genul acesta....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Ajung la aceeași întrebare. Cum de 

doar dumneavoastră sunteți păcălit? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă ați 

spus de Moldova, mergeți la colegul dumneavoastră la Bacău și întrebați-l. ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Mi se pare că pista dumnealui de 

biciclete arată foarte bine în comparație cu cea...     este cu verde...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Este cu 

verde. Am înțeles....La noi este cu grena că așa a fost dată....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „A noastră este denivelată și plină de 

guri de canalizare, nu? Dumneavoastră ați decapat carosabilul ca să puneți un asfalt 

colorat, care numai colorat nu este, este una cu pământul. Care a fost logica? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Logica 

dată de proiectant.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule primar! Domnul consilier Costea!” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Mulțumesc, domnule președinte! Eu rămân  

surprins de un singur lucru. Indiferent ce constructor am găsit noi în orașul ăsta, 

asfaltează CUP Salubritate. De ce nu apelăm de prima dată la această societate a 

noastră, a primăriei? De ce ne complicăm? De ce n-a asfaltat  pe strada Mare a Unirii, 

domnul primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Constructorul.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Care constructor? N-am fost eu? N-am filmat 

eu? CUP Salubritate.... ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Constructorul respectiv.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Domnule 

Costea, dar este asfaltată str. Mare a Unirii?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, va fi 

asfaltată. Spre regretul dumneavoastră o să fie asfaltată în curând. Pe 4 martie vom 

demara lucrările de asfaltare. Strada  Mare a Unirii nu este finalizată.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Ce constructor, domnul primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Un 

constructor din București. Care a câștigat o licitație în urma unei contestații și care a 

fost... ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Domnule primar, pe pancarda pe care am 

filmat-o împreună scrie... o altă firmă, nu niciun constructor din București... ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba da. 

Este un constructor din București.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Ce firmă, 

domnul Costea?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „GM nu știu cum...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

subcontractorul.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Și CUP Salubritate ce mai este?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „E 

subcontractorul lui subcontractor.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Gata.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Numai un pic pentru că n-am terminat.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Probabil 

aveți o problemă dumneavoastră cu GM, geme cineva în creierul dumneavoastră. ” 
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Domnul consilier Ionel Costea: „În Bahne, nu aveau obligația să refacă ceea 

ce au stricat? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, 

aveau obligația să facă ceea ce aveau.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu să refacă. Să 

readucă la forma inițială, domnul consilier Costea. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu era 

prevăzută în proiect chestiunea asta.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Și atunci ce facem? Rămânem blocați așa?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu. 

Votați proiectul pentru reabilitarea străzilor și parcărilor din cartierul Bahne .....” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Păi n-am votat, domnul primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu l-ați 

votat. Ați respins proiectul pentru reabilitarea străzilor din cartierul Bahne de 15 ori.”  

Domnul consilier Ionel Costea: „Ce penalități i-ați aplicat lui Nelu Gălbenuș 

când a plecat din Bahne?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „780 mii 

lei.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Până la urmă cine a asfaltat, domnul primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Unde, 

domnule?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „În Bahne.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Care 

Bahne?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Aici la noi.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În Bahne 

a asfaltat constructorul.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu, domnul primar. Tot Cup Salubritate a 

asfaltat. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Unde a 

asfaltat? Adică Cup Salubritate n-are voie să presteze servicii sau cum??” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Ba da, are voie. Dar de ce nu contractăm cu 

el direct?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu. 

Nu s-a înscris la licitație.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule primar!” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Deci  cum am epuizat .... A! Domnul Mocanu. Cu mare plăcere! Ia s-auzim.” 

Domnul consilier Georgian-Cristinel  Mocanu: „Aș dori să atrag atenția, 

pentru că în municipiul Focșani și în județ chiar sunt trei grupuri sportive, care sunt 

afiliate la Federația Română de Ciclism și au organizat și competiții la nivel național 

în județul nostru, plus alte 2 ONG-uri care sunt două comunități foarte mari și 

organizează lunar, după cum știți, plecarea este din Piața Unirii și fac turul orașului. 

Este vorba de Focul Viu și mai este un alt ONG care organizează mausolee pe biciclete. 
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Cred că nu este,  nu știu,  chiar de neglijat această comunitate, mai ales că aceste 

grupuri, având și copii și juniori, pot face antrenamente pe aceste piste de ciclism în 

siguranță. Vă mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule consilier Mocanu! Sper că nu mai sunt discuții. Vă propun să trecem la vot. 

Deci proiectul nr. 9 de pe ordinea de zi, dacă ați uitat. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru specialiști.” 

 Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Cu 20 de voturi 

”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, proiectul nr. 9  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 44 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

Administrația Piețelor Focșani S.A. pe anul 2024 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Cu 20 de voturi 

”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, proiectul nr. 10  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 45 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

TRANSPORT PUBLIC S.A. Focșani pe anul 2024 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 11  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 46  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea acordării ajutoarelor și a prestațiilor financiare 

excepționale persoanelor singure și familiilor cu domiciliul în Municipiul Focșani 

aflate în situații de dificultate în vederea prevenirii sau reducerii riscului de 

sărăcie și excluziune socială și a metodologiei de acordare a acestora; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 
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Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 12  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 47 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat dintre 

Municipiul Focșani și Centrul Județean de Excelență Vrancea; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 13  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 48 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

Serviciului Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 
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Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 14  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 49 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind acordarea unui mandat special Primarului Municipiului 

Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, în Adunarea Generală a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport 

public local prin curse regulate „Asociația Metropolitan Trans”; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule Zîrnă!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 15  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 50 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 

Focșani nr. 414/2020 privind aprobarea tarifelor și a prețurilor de pornire la 

licitație pentru închirierea unor bunuri, utilizate în desfășurarea activității, 

începând cu anul 2021 de către Societatea Administrația Piețelor Focșani S.A., cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 16  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 51 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind 

însușirea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 17 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 52  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 
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Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 18 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 53 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 

59/2007 privind aprobarea inventarierii și clasificării parcărilor și locurilor de 

parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Cu 20 de voturi 

”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, proiectul nr. 19 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 54 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 

Administrației prin Compania Națională de Investiții „C.N.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții Proiect pilot „Sală de sport școlară, Școala Gimnazială „Anghel 

Saligny”, str. Moldova nr. 8, Municipiul Focșani, Județul Vrancea”; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? 

Vă rog, doamna viceprimar!” 



34 
 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Mulțumesc, domnule președinte! Aș 

vrea să-i propun domnului primar, pentru că am discutat în comisie despre faptul că, 

la Școala nr. 8 , la Școlile 8 și 1 există o singură sală de sport care este folosită de către 

cele 2 în comun. Pe acest model ați putea să faceți...... 

Dacă tot începeți reabilitarea celor două școli, mai faceți un proiect de genul 

acesta și aveți în vedere și construirea unei săli de sport mai mare sau două mai mici. 

Nu știu, cum doriți dumneavoastră, dar numai să începeți această inițiativă, ca să poată 

și ei să aibă speranța că vor avea o sală de sport. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă aduc 

la cunoștință faptul că este transmis către Compania Națională de Investiții „C.N.I.” 

S.A. și un asemenea proiect, care se află pe lista de priorități, dar deocamdată nu este 

bugetat de această companie. Ceea ce facem noi acum....” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Deci să 

înțelegem că este în lista sinteză, domnul primar? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este în 

lista sinteză. Da. Chiar acum o să verific, să văd dacă mai există pe acea listă de sinteză, 

dar eu îmi aduc aminte că în 2019 am transmis inclusiv la Compania Națională de 

Investiții un asemenea proiect.  Da. Și apare pe lista sinteză.  

Compania Națională de Investiții probabil n-a bugetat și un asemenea proiect. 

Mulțumesc! ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Dacă mai sunt discuții? Dacă nu mai sunt discuții, vă propun să...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dacă-mi permiteți, domnule 

președinte ?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Același răspuns l-am avut în ultimii 3 

ani pentru orice proiect care nu a fost finanțat sau n-a primit finanțare din partea 

Companiei  Naționale de Investiții. Este pe lista sinteză. Deci o să mai aștepăm încă 

vreo două decenii până se deblochează unele proiecte. Sau eventual se schimbă 

directorul, nu știu, poate trebuie să aibă o anumită culoare politică ca să aibă succes. 

Mulțumesc! ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Și eu 

mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu este 

vina noastră că noi nu prioritizăm și nu bugetăm, nu stă în puterea noastră să bugetăm 

aceste tipuri de investiții. Decizia aparține Ministerului Dezvoltării care coordonează 

activitatea Companiei  Naționale de Investiții.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Să trăiască domnul Ion Ștefan, să mai 

fie o dată ministrul Dezvoltării, să urgenteze lucrările în Focșani. Mulțumesc!” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu cred 

că nu a urgentat nicio lucrare. Dacă urgenta, în acest moment era gata cel puțin unul 

dintre cele 54 de obiective pe care le-am transmis în perioada când dumnealui era 

ministru. ” 

Domnul consilie Liviu-George Macovei: „Da, oricum nu mai poate să fie 

ministru. Am înțeles că o să candideze la Milcov.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A! Îi 

dorim succes!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Dacă nu mai sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 20 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 55 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea 

imobilului – monument istoric „Casa Huianu”, cod LMI VN-II-m-B-06410 din 

Focșani, str. Comisia Centrală nr. 11, înscris în CF nr. 56513 Focșani, aflat în 

proprietatea domnului Bercariu Ciprian Gabriel; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 21 a fost aprobat devenind hotărârea nr.  56 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Direcția de Dezvoltare 

Servicii Publice Focșani a unor imobile aparținând domeniului public și privat al 

Municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 22 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 57  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 44,45 mp. situat în Focșani, Aleea Stadionului nr. 10, bl. P4, județul 

Vrancea, T. 214, P. 11753, înscris în CF 70481, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Manea Temistocle; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 
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Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 23 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 58 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi:  

proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului 

în suprafață de 41,00 mp. situat în Focșani, str. Mare a Unirii nr. 44, județul 

Vrancea, T. 57, P. 3513, înscris în CF 73120, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Chiriac Neculai; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 24 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 59 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 25 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 23,00 mp. situat în Focșani, str. Piața Moldovei nr. 25A, județul 

Vrancea, T. 96, P. 5321, P. 5334, înscris în CF 72703, ce aparține domeniului 

privat al Municipiului Focșani, către doamna Stanciu Maria; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George,  Dumitru 

Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . Domnul consilier Răduță 

Nicolae nu este în sală.  

În online? Domnul Zîrnă?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 
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Cu 19 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana,  Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia, Costea Ionel și Zîrnă 

Cristian, proiectul nr. 25 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 60 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 27,00 mp. situat în Focșani, str. Tinereții nr. 3, județul Vrancea, T. 

153, P. 7854, înscris în CF 73087, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Lambrinoc Mihai; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George,  Dumitru 

Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona. Răduță Nicolae nu este 

prezent în sală. 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

În online? Domnul Zîrnă? Nu, a zis retroactiv pentru celălalt. ” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 19 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, proiectul nr. 26 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 61 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 27 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 65,00 mp. situat în Focșani, str. Pictor Grigorescu nr. 14, județul 

Vrancea, T. 188, P. 10241, înscris în CF 73122 și în CF 67617, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnul Dumitrache Ionel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  
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Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George,  Dumitru 

Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona. Răduță Nicolae nu este 

present în sală. 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Cu 19 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, proiectul nr. 27 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 62 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 28 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 16 înscris în CF 51893-C1-U15 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U29 UAT Focșani către domnii 

Filimon Dănuț-Adrian și Filimon Daniela (imobil identificat în foaia de avere cu 

CF 51893-C1-U16 și CF 51893-C1-U32); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă și consilieri locali Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-

George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 28  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 63 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 29 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 15, bloc 15, ap. 6 înscris în CF 51888-C1-U18 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51888-C1-U21 UAT Focșani către doamna 

Costianu Nicoleta (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51888-C1-U6 și CF 
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51888-C1-U22); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 29  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 64 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 30 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 11, bloc 11, ap. 13 înscris în CF 51889-C1-U4 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51889-C1-U15 UAT Focșani către domnii Cautiș 

Vasilică și Cautiș Stela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51889-C1-U13 

și CF 51889-C1-U29);Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții asupra acestui proiect de hotărâre? Este vorba despre proiectul nr. 30. Dacă nu 

sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 30 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 65 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 31 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 12 înscris în CF 51893-C1-U13 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U9 UAT Focșani către domnii Zorilă 

Liviu și Zorilă Nicoleta (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51893-C1-U12 

și CF 51893-C1-U28); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 31  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 66 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 32 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Democrației nr. 1, bloc 1, ap. 8 înscris în CF 65802-C1-U26 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 65802-C1-U8 UAT Focșani către domnul Oprea 

Cosmin-Vasilică; Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 
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Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 32  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 67 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 33 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Bradului nr. 1, bloc 1, ap. 3 înscris în CF 51896-C1-U1 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51896-C1-U8 UAT Focșani către domnii 

Tudorache Lenuța (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51896-C1-U3 și CF 

51896-C1-U21); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă este de acord.” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 33  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 68 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 34 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției domnului Aldea Ionuț, 

titular de repartiție pentru o locuință ANL, în conformitate cu Legea locuinței nr. 

114/1996 republicată și modificată și Legea nr. 152/1998 privind înființarea 

Agenției Naționale pentru Locuințe, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiatori, consilieri locali Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, 

Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 
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Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 34  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 69 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 35 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărăra li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată, 

cu modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului Local nr. 167 

din 30.05.2023 privind aprobarea listei de priorități; Inițiatori, consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 35  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 70 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 37 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 126910/14.12.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „PUZ – Modificare PUZ aprobat prin H.C.L. nr. 57/27.02.2020 

prin creare acces nou” – municipiul Focșani, str. Lupeni nr. 9, pe terenul 

identificat cu numărul cadastral 56004, în suprafață de 1090 m2; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 
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În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 37  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 71 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 38 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 128265/18.12.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „PUZ – atragere teren în intravilan în suprafață de 6000 m2 din 

totalul suprafeței de 12578 m2, pentru construire hală de producție și spații 

depozitare” – extravilanul municipiului Focșani, DN 23, pe terenul identificat cu 

numărul cadastral 70903, T. 74, P. 384; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 38  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 72 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 39 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea constituirii comisiei de avizare a cererilor de 

organizare a adunărilor publice la nivelul Consiliului local al municipiului 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să 

trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Nistoroiu Alexandru,  Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor, Costea Ionel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona . 

În online? Domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru 

Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu 

Livia Silvia,  Costea Ionel, proiectul nr. 39  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 73 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 41 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind inițierea procedurii de închiriere prin licitație publică a 

suprafeței de 29,6321 ha teren pășune pe teritoriul administrativ al localităților 

Bolotești, Slobozia și Golești, care aparține domeniului public și privat al 

Municipiului Focșani, începând cu anul 2024, pe o perioadă de 7 ani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre? Domnul Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! Doamna 

Secretar, eu aș vrea să fac un amendament și vă rog să-mi spuneți dacă este legal sau 

nu. Să interzicem celor care au participat la o licitație....” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Și motivația, 

domnule Bîrsan. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Poftiți?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Și motivația, vă 

rog! Să dezvoltăm.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Da. Deci cei care au participat la licitație, au 

semnat contractul și au renunțat ulterior la acest contract,       înscriindu-se din nou la 

următoarea licitație. Se poate face un amendament prin care să interzicem acestor 

persoane să se înscrie din nou la licitație? Pentru aceeași suprafață? Pentru același 

proiect?” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen 

Ghiuță: „Din punctul meu de vedere, nu. Pentru că art 339 alin (2) din Codul 

administrativ reglementează cine nu are dreptul să participe la licitație, respectiv: 

(2) Persoana care a fost desemnată câștigătoare la o licitație publică anterioară 

privind bunurile statului sau ale unităților administrativ-teritoriale în ultimii 3 ani, dar 

nu a încheiat contractul ori nu a plătit prețul, din culpă proprie. Restricția operează 
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pentru o durată de 3 ani, calculată de la desemnarea persoanei respective drept 

câștigătoare la licitație. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Am și eu o 

întrebare.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Prevedere trecută în caietul de sarcini.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Acest contract s-

a încheiat cu prejudicii? Adică din vina lui?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Nu.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Din vina 

noastră? Din vina cui?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Pur și simplu din motive de boală. Persoana a spus că nu mai poate derula... 

Dar nu-i control..... Nu avem atributul de a verifica dacă cineva este bolnav sau 

nu. Contractul nu a fost reziliat din motive imputabile.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Starea de 

sănătate împiedică derularea unui contract? A administratorului unei firme.... ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„În activitatea noastră trebuie să ne abținem a face verificări care încalcă drepturile 

unei persoane, dreptul la sănătate. Este persoană fizică  .......” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu-i adevărat. 

Dacă eu sunt conducător de instituție și cineva îmi vine cu certificat medical și am 

suspiciuni rezonabile legate de..... Dar mă prejudiciază pe mine instituție, pe mine 

Primăria Focșani.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Dar noi n-am fost prejudiciați.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Păi de ce? Am 

încheiat un contract, mi-am făcut un plan, am avut în vedere veniturile pe care le 

obțineam în urma acelui contract. Cum să nu mă prejudicieze? ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Adică nu putea rezilia decât dacă murea?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Sunt niște clauze 

contractuale, nu văd nici firesc ca aceeași persoană să rezilieze pentru că avea cu 1250 

lei/ha prețul de închiriere în urma desfășurării licitației și acum să vină să-l ia cu 500 

lei.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Dar nu știm dacă va participa sau nu. Acum dumneavoastră apreciați. Eu v-am spus 

punctul meu de vedere.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule președinte” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Permiteți! Eu aș face un amendament, având 

în vedere că pentru 1 ha de pășune, APIA subvenționează cu circa 150 euro/ha/an, deci 

destul de mulți bani și în documentație pleacă licitația de la 300 și nu știu cât de lei.... 

Eu propun să plece de la 700 lei.  

Dar ce domnul primar, vă supărați? Nu vă trebuie bani?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

cu ce îl mai ajutăm? ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnul primar, scuzați-mă! Noi suntem 

casă de ajutor? Acolo este licitație. Nu este casă de ajutor. El face profit. Deci domnul 

primar, pe 29 ha, oricine închiriază această suprafață de teren, face profit. Stați un pic. 

El primește de la stat 150 euro, deci 700 și ceva lei și ne plătește nouă, primăriei 300 

lei, nu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „De unde 

știți care va fi prețul?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Dacă pornim de la 300 lei.... Păi de ce să 

pornim de la 300 lei?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Tocmai 

aceasta este logica. De 4 ori prețul de pornire la licitație.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnul primar, sunt de acord cu 

dumneavoastră. Dar poate foarte bine să rămână  300. Poate foarte bine să fie 300 cât 

este scris în proiect, poate foarte bine să ajungă și la 2000 lei. Problema este de plecare. 

El primește de la stat. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „El mai 

are și obligații să realizeze cheltuieli cu întreținerea.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnul primar, știm povestea asta și 

niciunul nu face. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba da. 

Este obligația lui.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Eu am fost în comisie și am fost pe teren cu 

doamna de acolo și nu făcea nimeni nimic. Nimeni n-a făcut nimic. Lăsați.  Au crescut 

numai puieți și mărăcini pe acolo. Nu i-a durut undeva. Lăsați, vă rog povestea asta. 

Nu, problema este că eu nu sunt de acord. Eu personal nu sunt de acord.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Îmi cer 

scuze! Fac o mică divagație, dar poate înțelegeți ceea ce vreau să vă spun. Am avut în 

ultima perioadă vizita mai multor elevi din mai multe unități de învățământ, elevi din 

clasele a XI-a și XII-a și mulți, foarte mulți ne-au întrebat cum reușim noi să creăm noi 

locuri de muncă.  Cum reușim să atragem investitori?” 

Vin eu și întreb acum, acest teren trebuie să producă într-adevăr profit, așa cum 

spuneți dumneavoastră, acest teren îl scoatem la o licitație, dumneavoastră anticipați 

că cel care a avut contract înainte va reveni să liciteze, nu știu dacă va fi așa sau nu atât 

timp cât deocamdată noi vorbim doar de demararea procedurii de licitație, dar eu vin 

și vă întreb domnilor și doamnelor consilieri, nu credeți că este oportun să găsim și noi 

variante și facilități pentru toți cei care vor să-și desfășoare activitatea aici în 

municipiul Focșani și mai ales când este vorba despre o pășune, care pășune generează 

anumite produse, să spunem, poate chiar bio, poate nu chiar bio, dar produse animale 

și produse lactate care să ajungă pe piața din municipiul Focșani? Trebuie neapărat să 

descurajăm orice inițiativă privată doar pentru simplul fapt că vrem mai mulți bani la 

bugetul local sau să ne uităm că subvenția este de 150 de euro pe hectar. Doamnelor și 

domnilor consilieri este cea mai mică subvenție din Europa. Noi niciodată nu o să 

putem să devenim concurenți adevărați cu alți producători din alte state europene care 

beneficiază de subvenții mult mai mari și vă dau exemple câte vreți dacă este să luăm 
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o analiză doar din punctul ăsta de vedere, adică dumnealui beneficiază de o subvenție, 

agricultorul, beneficiază de o subvenție pe care noi să le-o luăm din buzunar și să o 

aducem în bugetul...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „și folosește terenul ăla 

gratuit, domnule primar haideți să o spunem pe șleau, deci folosește gratuit, mai ia și 

bani, o căruță de bani de la A.P.I.A și plătește primăriei doar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Păi nu 

știu dacă...subvenția știți care este definiția subvenției?” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este un 

ajutor venit din partea statului pentru a putea să compenseze diferența dintre cheltuieli 

și venituri.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Și care sunt cheltuielile pe 

care le are el acolo? El are niște obligații prin contract, însă el se duce și pășunează, 

obține niște venituri ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Păi dacă 

nu știți, dacă dumneavoastră din mediul silviculturii nu știți că sunt și cheltuieli la 

întreținerea unei păduri, este clar că din cauza asta pădurile arată dezastruos în 

România. Vă mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Arată pășunile...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Lăsați-mă și pe mine, nu, domnule Bîrsan, 

nu, eu m-am înscris înaintea dumneavoastră, lăsați-mă pe mine, vă rog eu frumos...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, lăsați-l pe domnul Mihai 

și după aceea...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „ ...Domnul Bîrsan e adevărat, întotdeauna 

ați avut așa o chestie cu cei care pășunează și mă rog, nu e prima oară și na, e,  vă 

respect, este  părerea dumneavoastră, opinia dumneavoastră, un singur lucru nu ați luat 

în calcul niciodată și anume seceta, nu ați luat-o niciodată în calcul, omul ăla probabil 

că are niște animale, 100, 200, câte o avea, însă când îl lovește seceta el nu are nimic, 

nu mai face absolut nimic și atunci cum își hrănește el animalele alea, dacă el mai dă 

și o căruță de bani, în loc să-și ia furaje, în loc să-și ia cele necesare, ca acele animale 

să  supraviețuiască, cum îl ajutăm noi, sau cum se descurcă el dacă pe lângă banii pe 

care îi  ăsta trebuie să-i dăm în plus că, domnule că trebuie să aducă bani la buget, el 

ce face pe timp de secetă, care s-ar putea să se întindă pe toată vara, trebuie să sacrifice 

animalele și nu câștigă nici el mare lucru, nu câștigăm nici noi ca cetățeni, la piață  nu 

mai avem produse bio sau mă rog produse lactate de origine animală și așa mai departe, 

pentru că nu mai sunt animale și atunci ce am făcut, trebuie să îi dăm în cap efectiv 

fără să ne gândim totuși că îi dă și natura s-ar putea, nu ar fi mai bine să-l sprijinim și 

să-i sprijinim pe toți cei care cât de cât mai muncesc, ăla se scoală la 3 dimineața, ăla 

nu doarme la ora 3 dimineața. Da, mulțumesc!”    

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Stimați colegi, oieri, ciobani, noi am avut de 

la Miorița încoace, da, și ei nu au primit subvenții și au supraviețuit și prin secete și 

prin ploi și prin orice anomalii meteorologice, au supraviețuit, problema noastră, vă 

rog frumos lăsați-mă să termin, problema noastră este în felul următor, în trecutul 

relativ apropiat nu au primit subvenții și supraviețuiau și înmulțeau oile, mieii, făceau 

profit și așa mai departe, e foarte clară situația, practic o persoană care închiriază o 
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pășune, nici nu ar trebui să o mai pășuneze sau să crească oi, câștigă în fiecare an peste 

21 de mii de lei, doar de la stat, haideți să fim serioși.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nemaivorbind că există 

subvenție și pe ovine, pe bovine ...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Plus că mai sunt și alte subvenții referitor 

cum spune și colegul la așa ceva, haideți să fim serioși, bun haideți să mulțumim pe 

toată lumea, da, nu 7 mii de lei, eu propun un amendament să se plece licitația de la 

500 de lei, acesta este amendamentul meu și vă rog să-l supuneți la vot. Mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Plan de calamitate.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Domnule consilier, este enorm ce spuneți 

dumneavoastră.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Supun amendamentul la vot. 

Cine este Pentru?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Aici va trebui să votați cu vot secret, pentru desemnarea domnilor consilieri, așa că 

nu supuneți încă la vot amendamentele ca să...”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Domnul Bîrsan haideți să ne revenim ca să 

nu mai pierdem timpul și lăsați-l așa și dă-o încolo de treabă, eu v-am zis, eu știu de 

secete care i-au lovit pe oameni și efectiv plângeau în case și își omorau animalele și 

le sacrificau pentru că nu puteau să le dea să mănânce. Dacă nu își cumpără lucernă, 

dacă nu își cumpără produse pentru ei...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule Nedelcu de unde să-și cumpere 

lucernă dacă e secetă, nu s-a făcut.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Din alte zone.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Din alte zone? Păi se duc oile acolo că de 

aia este transhumanță, pleacă cu oile, în munți.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Domnule președinte, vă rog faceți propuneri pentru membrii titulari ai comisiei, 

propuneri pentru membrii supleanți, propuneri pentru comisia de numărare. La 

proiectul ăsta?”  

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Supun o pauză de 5 minute, 

dacă sunt de acord, colegii...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Scriam buletinele și urmați procedura după ce parcurgeați ședința.” 

 

PAUZĂ 

 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Reluăm, da? Aparatul tehnic 

este atent, da? Domnul Bîrsan?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da. Stimați colegi, domnul Nedelcu m-a 

convins să renunț la acest amendament știind dânsul că e secetă și ca atare rămâne cum 

a propus în proiect domnul primar. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Mulțumesc frumos, să de-a Dumnezeu, 

guvernanții care vor veni să demareze proiectul acesta cu Siret-Bărăgan, cu canalizări, 

cu irigări, irigații și atuncea...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „E prins la final.” 
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Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Da, să dea Dumnezeu să se și facă.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnul doctor, dacă 

funcționează/obstrucționează Coaliția PNL-USR cu siguranță se va termina..” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „PSD-PNL întotdeauna va funcționa și vor 

fi o forță pentru această națiune.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Vă mulțumesc. Vă propun 

să trecem la vot.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Stați, nu, 

aveți de făcut nominalizare pentru...online...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Tocmai s-a renunțat la 

amendament.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, e 

vorba de comisie, de licitație și aveți de făcut nominalizarea...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Trebuie să reluăm, Dumitru 

și Bîrsan membri titulari în comisia de licitație. Gheoca și Costea supleanți. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Da, comisia de numărare a voturilor.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Comisia de numărare a 

voturilor Răduță și Dumitru, nu am voie, atunci Bîrsan, nu are voie nici domnul Bîrsan, 

doamna...a domnul Nistoroiu, domnul Ungureanu că e specializat în, e practic calificat, 

atestat în, știe, așa, și domnul Gongu, că tot e pe pauză.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Avem 3, ați nominalizat, domnul Răduță, domnul Nistoroiu și domnul Ungureanu. 

Procedura de vot secret o faceți, bănuiesc la sfârșit.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „La urmă, la sfârșit, da, în 

regulă, am epuizat ordinea.. am propus comisia, s-a propus...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Proiectul acesta și amânăm procedura de vot secret   pentru sfârșitul ședinței, da? Cu 

continuarea...”  

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Amânăm procedura de vot, 

deci am încheiat pe proiectul acesta. Am încheiat, trecem pe ordinea suplimentară de 

zi.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Da.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea bilanțului termoenergetic precum și a 

pierderilor tehnologice utilizate la calculul prețurilor și tarifelor energiei  termice 

aferente Sistemului de alimentare centralizată cu energie termică a Municipiului 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? În sală toată lumea este Pentru. În online domnul Zîrnă nu mai este.  

Cu 19 voturi Pentru proiectul numărul 1 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat.”  

Doamna Marcu Livia Siliva și doamna Stroie Mirela nu sunt prezente în sală. 
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Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre 

înscris la numărul 1 pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat devenind           

hotărârea nr. 74 

Doamna Marcu Livia Silvia a revenit în sală. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 în completarea ordinii de 

zi:  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 196/19.05.2026 privind aprobarea contribuției municipiului 

Focșani la cofinanțarea proiectului “Extinderea și modernizarea sistemelor de 

alimentare cu apă  și canalizare în județul Vrancea -etapa II”; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? În sală toată lumea este Pentru. În online nu mai este nimeni. Cu 19 

voturi Pentru proiectul numărul 2 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia,  

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 75 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de 

zi:  Proiect de hotărâre privind cererea formulată de doamna Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria -viceprimar al municipiului Focșani înregistrată la Primăria 

municipiului Focșani sub nr.16826/19.02.2024; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

 Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Am înțeles,  doamna secretar 

că trebuie să luăm doar act, nu trebuie să votăm, nu? Se votează.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Se votează, pentru că am inițiat un proiect de hotărâre privind luarea act, se ia act de 

cererea doamnei, care a anunțat că din 21 intră în concediu.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, ok. Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? Toată lumea este Pentru. Cu 19 voturi Pentru proiectul numărul 3 de 

pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat.”   

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 
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proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 76 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 în completarea ordinii de 

zi:  Proiect de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentației 

cadastrale pentru dezmembrarea imobilului situat în Municipiului Focșani, str. 

Democrației, înscris în Cartea Funciara nr. 71300 UAT Focșani, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă   

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este pentru? În sală toată lumea este Pentru. Cu 19 voturi Pentru proiectul numărul 

4 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 77 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 în completarea ordinii de 

zi: Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentațiilor tehnico-economice 

faza DALI  și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul: “ Creșterea 

performanței energetice și lucrări auxiliare pentru Colegiul Tehnic Edmond 

Nicolau”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă   

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Vă rog, 

doamna viceprimar.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Să încep cu mulțumirile către domnul 

primar...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Foarte frumos, foarte 

frumos!” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „...și nu în ultimul rând, domnului 

președinte al comisiei de buget, pentru că l-a înduioșat pe domnul primar PSD să scoată 

de la naftalină acest proiect mult așteptat, pentru care am făcut numeroase demersuri 

și diligențe și rugăminți. Deci domnul primar n-a cedat lacrimilor mele, da, n-a cedat 

lacrimilor mele, în schimb l-a ascultat pe domnul Macovei, că după 7 ani de zile, după 

7 ani de ținut acest proiect la sertar, da da, doar pentru că n-a avut colegiul ăsta, un 

director pus de PSD, iaca n-a vrut să cheltuiască 26 de milioane de lei din fonduri 

europene. La vremea respectivă, în 2017, dacă îmi amintesc eu bine, ați propus pe 

ordinea de zi a consiliului local, acest proiect și  ați votat indicatorii tehnico-economici, 

ulterior v-ați lăudat cu proiectul de reabilitare a colegiului, pe site-ul primăriei și în 

fiecare dezbatere publică ați, vă rog frumos domnule președinte, nu vreau să vorbesc 

de rău deloc, deci chiar sunt, nu sunt pusă pe harță, deloc deloc, deci chiar vreau să-l 

laud pe domnul primar, pentru că în sfârșit elevii aceia vor avea și ferestre care să nu  

cadă în cap, daaaa, nu-i așa? 
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Exact și probabil multe alte dotări, pentru că în sfârșit a venit rândul acestui 

colegiu, după ce au fost reabilitate absolut toate școlile și grădinițele, care au avut acolo 

manageri agreați de dumnealui. Dar nu este nicio problemă, poate nu este niciodată 

prea târziu, deși dacă ați fi cheltuit de prima dată 26 de milioane, cât ați propus, n-ați 

fi cheltuit acum, sau cel puțin propunerea așa este 50 de milioane, adică dublu. Ce să 

mai spun? Că ați promis că faceți campus de nu știu câte ori, trecem peste acest aspect, 

eu mă bucur că în sfârșit ați ajuns la concluzia că acest colegiu trebuie neapărat 

reabilitat și na, felicitări, ce să zic, este bine, este bine, sunteți pe drumul cel bun! 

Mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumim, doamna 

viceprimar. De Crăciun fii mai bun! Domnul Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Da, mulțumesc, doamna viceprimar. Da, să 

știți că nu-i chiar așa, să știți că domnul primar, cu toate că am insistat chiar și la 

comisie și  sunt convins că se va ține de cuvânt și vă va invita la o discuție, așa față în 

față. Eu zic că pe domnul primar, dumneavoastră l-ați înduioșat și  vă dau exact și de 

ce am tras această concluzie. Acum 2 ani de zile, da, când intram în biroul domnului 

primar sau când intram acum 2 ani, în biroul domnului primar, scunele erau negre, 

faptul că v-ați dus atât de des, nu, s-au făcut albastre, deci influența dumneavoastră 

câteva, o perioadă a fost majoră, deci astfel încât și-a schimbat scaunele în culoarea pe 

care dumneavoastră o reprezentați astăzi în consiliul local.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnule consilier, dar sunteți într-o 

eroare gravă și de ce spun asta, că dacă i-ar fi păsat domnului primar de culoarea 

scaunelor, mi-ar fi cumpărat și mie unul. Din păcate...” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Eu repet, se observă cu ochiul liber că ați 

mutat, ați urcat 2 etaje în fiecarte zi, la domnul primar, ca să insistați cu schimbarea 

acelor scaune, vă spun sigur...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Mă bucur totuși că a ales culoarea 

albastră deci este un pas extraordinar pe care l-a făcut.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Putem merge mai departe, 

da, mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Domnule, stați puțin, că s-a discutat despre mine și nu pot acuma să...” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Vă rog! Domnule primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă 

mulțumesc! Sunt pe drum, vine, îs pe vine. Vă mulțumesc pentru aceste aprecieri, dar 

să știți că eu nu am ținut cont niciodată de niciun fel de orientare a vreunui director  

din unitățile de învățământ, mai ales că dacă stăm bine să analizăm, cel puțin de când 

este doamna inspector general Marchitan, 80% din directori sunt PNL. Iar reabilitarea 

așa cum ați spus și dumneavoastră, mulțumesc că ne faceți campanie. Reabilitarea s-a 

făcut la toate unitățile de învățământ, indiferent de culoarea politică și alocările de 

sume au fost date ori de câte ori s-au solicitat, către toate  unitățile de învățământ, 

inclusiv și către Colegiul Tehnic Edmond Nicolau. Am avut ghinionul și neșansa și o 

spun cu responsabilitate, ghinionul și neșansa de a nu avea o sumă prealocată 

substanțială în exercițiul financiar precedent. Am avut un proiect  de 26 milioane din 

care Uniunea Europeană ne-a alocat doar 2 milioane. 
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Nu cred că aveam atâta capacitate financiară la bugetul local, să suportăm 24 de 

milioane pentru reabilitarea colegiului. Iată că a venit momentul, se va depune cererea 

de finanțare și să dea Dumnezeu  să obținem această finanțare, acest proiect a fost 

reactualizat pe proiectul inițial, de care dumneavoastră ați pomenit mai devreme. Eu 

sper să avem succes și cu acest proiect, așa cum am avut cu toate celelalte proiecte de 

reabilitare a unităților de învățământ și da, mi-aș fi dorit să avem un campus în 

adevăratul sens al cuvântului, în curtea acestor colegii, mă refer aici la Edmond 

Nicolau, la Liceul cu Program Sportiv și la Liceul numărul 4, dar din păcate Consiliul 

Județean a ales să îl construiască în altă parte. Asta a fost situația la vremea respectivă, 

dar bine că se face, oriunde ar fi, este binevenită orice formă de sprijin pentru 

învățământul din municipiul Focșani și din județul Vrancea și să dea Dumnezeu să se 

facă. Vă mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, mulțumim și noi...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnule președinte, nu am terminat, 

trebuie să îl completez pe domnul primar, că nu ați spus chiar tot și asta mă determină 

să vin cu aceste completări, da, domnule primar, dar eu îmi amintesc că atunci când ați 

depus  dosarul la ADR SUD EST, ați spus într-o mică ședință de lucru, atunci când        

m-am revoltat de tărăgănarea proiectului, implementarea lui, ați venit, ați discutat cu 

noi la școală și ați promis că, dacă până la finalul mandatului, finanțarea pentru acest 

proiect nu va fi deblocată de Agenția de Dezvoltare Regională Sud Est veți face tot 

posibilul ca din următorul împrumut și mă refer la împrumutul din mandatul precedent, 

de 70 de milioane de lei, veți găsi fondurile necesare pentru reabilitarea acestei școli. 

Nu ați găsit, ați dat la toate grădinițele și școlile pe care, pe care le-ați avut 

dumneavoastră în plan inițial și ați mai păcălit încă o dată colectivul de cadre didactice, 

părinții și profesorii de acolo, părinții și elevii de acolo, i-ați mai păcăliți o dată și i-ați 

pus să aștepte. Bun, de ce nu s-au putut face schimbări? Vă reamintesc  că ați spus 

tuturor, că dacă se fac schimbări, nu periclitează proiectul inițial. Am acceptat și acestă 

explicație. Ați mai făcut încă un împrumut în acest mandat de 50 de milioane, sau mă 

rog 49 de milioane, ok, bani pe care îi folosiți la diverse investiții pentru  care ați pierdut 

fonduri nerambursabile și nu în ultimul rând, dacă tot  v-ați pus problema, că 26 de 

milioane au fost foarte  mulți bani, vă reamintesc că ați avut câteva proiecte prin PNRR, 

la care vi s-au alocat vreo 2,3 milioane de lei și ați suplimentat de la bugetul local, fie 

cu credite de angajament sau bani efectiv, pentru niște proiecte fără prioritate. Vă 

reamintesc despre cinematograful Unirea la care ați alocat 13 milioane de lei în plus 

de la bugetul local, față de cele 3, obținute prin PNRR? Doar atât, atât completez și 

încă o dată vă reamintesc că, eu chiar vă felicit pentru această inițiativă, în sfârșit.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Doamna viceprimar sper că 

s-au încheiat discuțiile pe marginea acestui proiect...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu din 

matematica mea știu că 23 e mai mare decât 13, dacă noi puneam 23 de milioane la un 

singur proiect, nu mai făceam încă 10, minim 10 proiecte.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnule primar e vorba despre o 

școală versus un cinema, care nu avea...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cinema-

ul respectiv va fi tot pentru sistemul de învățământ, poate nu ați înțeles, care este ideea 
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cu utilizarea acestui cinematograf. Nu este un simplu cinematograf unde să se deruleze, 

unde să se difuzeze filme, noi vrem să folosim această...îmi dați voie...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnule primar, nu putem să puneți 

securitatea  copiilor înainte de, nu există așa ceva, este logica dumneavoastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „....există 

o necesitate generalizată, există o necesitate generalizată la nivelul municipiului 

Focșani, cu privire la existența unei săli multifuncționale și a unei săli în care ei să 

poată, elevii împreună cu cadrele didactice, printre care vă numărați și dumneavoastră, 

dar care vă faceți că nu știți că au nevoie de săli unde să desfășoare diverse activități 

un  număr mult mai mare de copii în același timp, da, vorbim de tot felul de activități, 

inclusiv festivități, inclusiv colocvii, inclusiv alte tipuri de activități de și plus că aveam 

o obligație prin contractul de preluare de la Regia Autonomă de Difuzare a Filmului, 

să o reabilităm în termenul cel mai scurt posibil și să-i menținem timp de 10 ani de 

zile, același obiect de activitate. Vom face în așa fel încât acea clădire să fie 

multifuncțională, în special pentru tinerii din municipiul Focșani, pentru toate unitățile 

de învățământ, așa cum am discutat de nenumărate ori și ați văzut foarte clar și avem 

în sală sau poate nu mai avem, dar avem în cadrul consilierilor locali, cadre didactice, 

o avem și pe doamna inspector general adjunct care poate să confirme faptul că  sunt 

necesare aceste săli multifuncționale pentru diverse activități școlare sau extrașcolare 

desfășurate de unitățile de învățământ. Vă mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Sper să și zboare sala asta la 

atâția bani cheltuiți, da, ok, trecem la vot. Cine este Pentru? În sală toată lumea este 

Pentru. În online, domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cu 20 de voturi Pentru, 

proiectul nr.5 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat.” 

În online a votat Pentru domnul Zîrnă. 

Cu 19 voturi „pentru”  din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și  

domnul consilier Zîrnă în online, proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea 

suplimentară de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 78 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 în completarea ordinii de 

zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea  Bugetului General al Municipiului 

Focșani pe anul 2024;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă   

 Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog, domnule primar.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, așa 

cum am discutat și la comisii, doamnelor și domnilor consilieri, propun mai multe 

amendamente și anume: 

- Se propune repartizarea din fondul de rezervă bugetară la dispoziția Consiliului local 

a sumei de 52,00 mii lei din care, 17,00 mii lei Colegiului Național Al. I. Cuza la 

articolul bugetar ”Alte cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30)  și 35,00 mii lei 
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Colegiului Național Unirea la articolul bugetar ”Alte cheltuieli cu bunuri și servicii” 

(20.30.30), pentru participarea la Concursul de robotică First Tech Challenge (FTC) 

- La anexa nr.37 – Programul de investiții finanțat din bugetul local se propun 

următoarele modificări: 

• se radiază următoarele poziții: 

- Documentație tehnico-economică pentru proiectul ”Creșterea performanței 

energetice a clădirii Direcției de Asistență Socială și a Poliției Locale cu suma de 52,36 

mii lei, 

- Documentație tehnico-economică pentru proiectul ”Creșterea performanței 

energetice a clădirii Parking” cu suma de 52,36 mii lei, 

- Studiu privind identificarea și delimitarea zonelor de regenerare urbană în municipiul 

Focșani cu suma de 250,00 mii lei 

- Sistem supraveghere video sediu Direcția de Dezvoltare Servicii Publice cu suma de 

38,00 mii lei 

• se suplimentează creditele bugetare și de angajament cu 250,00 mii lei pentru 

Actualizare documentației tehnico-economice pentru proiectul ”Consolidarea, 

restaurarea și dotarea imobilului din Bd. Gării nr.10, Casa Longinescu- Cod LMI VN-

II-m-B-06434”, 

• se suplimentează creditele bugetare și de angajament cu 104,72 mii lei pentru poziția 

„Expertize tehnice și verificări proiecte” și cu 38,00 mii lei pentru upgrade memorie 

servere (achiziționare, instalare, configurare), 

• se suplimentează cu suma de 6.111,43 mii lei creditele de angajament pentru 

proiectul ”Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul municipiului 

Focșani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislația de mediu și 

creșterii eficienței energetice- et. a-III-a”, 

• se suplimentează cu 3.044,14 mii lei creditele de angajament pentru proiectul 

”Extinderea sistemului de management al traficului și prioritizarea transportului 

public, inclusiv măsuri de monitorizare a parametrilor de mediu și reducerea poluării”, 

• se suplimentează cu 2.334,49 mii lei creditele de angajament pentru proiectul 

”Extinderea sistemului de management al traficului și prioritizarea transportului 

public, inclusiv măsuri de monitorizare a parametrilor de mediu și reducerea poluării 

etapa a-II-a”, 

 De asemeni bugetul instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din 

venituri proprii se modifică astfel: 

Școala Gimnazială Anghel Saligny 

- Se majorează veniturile din prestări servicii și alte activități (33.10.50) cu suma de 

6,01 mii lei repartizate astfel : 5,87 mii lei la articolul bugetar ”Alte drepturi salariale 

în bani” (10.01.30) și 0,14 mii lei la articolul bugetar ”Contribuția asiguratorie pentru 

muncă” (10.03.07) 

Colegiul Tehnic Ion Mincu 

- Din excedentul anului precedent înregistrat de unitate, se propune utilizarea sumei de 

5,00 mii lei pentru achiziție multifuncțional în vederea multiplicării subiectelor la 

bacalaureat, articolul bugetar ”Mobilier, aparatură birotică și alte active corporale” 

(71.01.03) 

Liceul Tehnologic G.G Longinescu 
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- Se propune suma de 400,00 mii lei reprezentând venituri la subcapitolul ”Contribuția 

elevilor pentru internate și cantine” (33.10.14) pentru indemnizație hrană copii 

grădiniță, articol bugetar ”Hrană pentru oameni” (20.03.01) 

Școala Postliceală Sanitară Hippocrate 

- Se propune  suma de 600,00 mii lei reprezentând venituri la subcapitolul ”Taxe și alte 

venituri în învățământ” repartizate astfel: 200,00 mii lei la articolul bugetar ”Salarii de 

bază”, 18,00 mii lei la articolul bugetar ”Alte sporuri”, 350,00 mii lei la articolul 

bugetar ”Fond aferent plății cu ora”, 17,00 mii lei la articolul ”Indemnizație de hrană” 

(10.01.17) și 15,00 mii lei la articolul bugetar ”Contribuția asiguratorie pentru muncă” 

(10.03.07) 

Vă mulțumesc! 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Și eu vă mulțumesc, 

domnule primar. Supun la vot amendamentul domnului primar. Cine este Pentru? Știu. 

În sală toată lumea este Pentru. În online, domnule Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cu 20 de voturi Pentru, 

amendamentul domnului primar a fost aprobat 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„19, nu e doamna Stroie, noi am ținut cont.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „A, ok, 19. Mulțumesc, dau 

cuvântul domnului consilier Gheoca.” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și  

domnul consilier Zîrnă în online, amendamentul domnului primar a fost aprobat. 

În online a votat Pentru domnul consilier Zîrnă. 

Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc, domnule președinte. 

Domnule primar mi-ar fi plăcut și eu  am tot așteptat atât timp cât a fost proiectul de 

buget în transparență decizională, să ne convocați la o dezbatere publică, așa cum ați       

făcut-o și anii precedenți, anteriori, dar văzând și uitându-mă pe proiectul de buget, 

mi-am răspuns la această întrebare de ce nu ne-ați convocat la dezbatere publică, pentru 

că în lista de investiții apar aceleași proiecte pe care dumnevoastră le-ați prezentat, așa 

cum am spus și anul trecut și acum 2 ani în dezbatere publică. 

Câteva omisiuni la proiectul de buget pe care am observat că le-ați corectat, o 

parte din ele, o parte din ele le vom corecta noi, consilierii PNL, așadar o să doresc să 

formulez și eu un amendament. 

Se majorează cu suma de 2.000,00 mii lei bugetul propriu al primăriei 

municipiului Focșani la subcapitolul bugetar ”Sport” (67.02.05.01), articol bugetar 

”Transferuri către instituții publice” (51.01.01) reprezentând subvenție către CSM 

Focșani 2007 ce va fi utilizată la articolul bugetar ”Alte cheltuieli cu bunuri și servicii” 

(20.30.30) 

Se diminuează cu suma de 2.000,00 mii lei bugetul propriu al primăriei 

municipiului Focșani din care, 1.000,00 mii lei de la subcapitolul bugetar „Iluminat 

public” (70.02.06), articol bugetar ”Încălzit, iluminat și forță motrică” (20.01.03.04) și 
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1.000,00 mii lei de la subcapitolul bugetar ”Transport în comun” (84.02.03.02), articol 

bugetar ”Alte transferuri curente interne” (55.01.18) 

Mulțumesc, domnule președinte!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnule 

consilier. Vă supun la vot amendamentul căruia i-a dat citire domnul consilier Gheoca. 

Cine este Pentru? În sală toată lumea este Pentru. În online, domnule Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc! Cu 19 voturi 

Pentru, amendamentul domnului Gheoca a fost aprobat. Dacă mai sunt și alte 

amendamente. Vă rog, domnule consilier Macovei!” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și  

domnul consilier Zîrnă în online, amendamentul domnului consilier Gheoca a fost 

aprobat.  

În online a votat „Pentru” domnul consilier Zîrnă. 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Da, mulțumesc, domnule președinte. Am 

să enunț și eu un amendament, mă rog, sunt mai multe.” 

- Majorarea cu suma de 20,00 mii lei a bugetului Direcției de Asistență Socială 

Focșani la subcapitolul bugetar ”Asistență socială în caz de invaliditate” (68.02.05.02), 

articol bugetar ”alte cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30) pentru organizarea de 

activități sub sloganul ”Abilitate dincolo de dizabilitate” 

- Majorarea cu suma de 15,00 mii lei a bugetului propriu al primăriei 

municipiului Focșani la subcapitolul bugetar ”Alte cheltuieli în domeniul 

învătământului” (65.02.50), articol bugetar ”Alte cheltuileli cu bunuri și servicii” 

(20.30.30) reprezentând sprijin financiar pentru Palatul Copiilor 

- Majorarea cu 200,00 mii lei a bugetului propriu al Direcției de Dezvoltare 

Servicii Publice Focșani la subcapitolul bugetar ”Străzi” (84.02.03.03), articol bugetar 

”Reparații curente” (20.02) 

- În bugetul propriu al Colegiului Tehnic Gheorghe Asachi Focșani se majorează 

cu suma de 1.317,98 mii lei creditele de angajament și cu suma de 200,00 mii lei 

creditele bugetare pentru obiectivul de investiții ”Construire bază sportivă cu suprafață 

de joc sintetică, reamenajare teren sport multifuncțional, teren volei și alei adiacente”, 

subcapitolul bugetar ”Învățământ secundar superior” (65.02.04.02), articol bugetar 

”Construcții” (71.01.01) 

- Diminuarea cu suma de 435,00 mii lei a Fondului de rezervă bugetară aflat la 

dispoziția Consiliului Local. 

Mulțumesc mult!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc și eu, domnule 

consilier! Supun la vot amendamentul domnului consilier Macovei. Cine este Pentru? 

Amendamentele. În sală toată lumea este Pentru. În online, domnule Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru.” 
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Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cu 19 voturi Pentru 

amendamentele prezentate de către domnul Macovei în numele PNL-USR au fost 

aprobate. Dacă mai sunt amendamente și discuții. Vă rog, domnule Bîrsan!” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și  

domnul consilier Zîrnă în online,  amendamentele domnului consilier Macovei au fost 

aprobate.  

În online a votat Pentru domnul consilier Zîrnă. 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc! Haideți să vorbească domnul 

Răduță și după aceea eu.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Vă rog, domnule consilier 

Răduță!” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Am un amendament de făcut. 

- Majorarea cu suma de 250,00 mii lei a bugetului propriu al Colegiului Tehnic 

Auto Traian Vuia la subcapitolul bugetar ”Învățământ secundar superior” 

(65.02.04.02), articol bugetar ”Alte active fixe” (71.01.30) pentru ”Actualizare 

documentație sală de sport multifuncțională la Grupul Școlar Auto Focșani” 

- Diminuarea cu suma de 250,00 mii lei a bugetului propriu al primăriei 

municipiului Focșani de la subcapitolul bugetar ”Iluminat Public” (70.02.06), articol 

bugetar ”Încălzit, iluminat și forță motrică” (20.01.03.04) 

Mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Și eu vă mulțumesc, 

domnule consilier. Supun la vot amendamentul domnului consilier. Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. În online, domnule Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Eu nu particip la acest amendament la vot.” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cu 18 voturi Pentru 

amendamentul citit de către domnul consilier Răduță în numele PNL-USR a fost 

aprobat. Vă mulțumesc! Dacă mai sunt și alte amendamente?  Doamna viceprimar?” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și o 

abținere a  domnul consilier Zîrnă în online, amendamentul domnului consilier Răduță 

a fost aprobat.  

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Mulțumesc, domnule președinte! Nu 

aș vrea să aduc în plus niciun amendament față de cele expuse de dumneavoastră. Ați 

observat, domnule primar că n-am venit cu nicio cerință specială, asta pentru a evita 

eventualele blocaje cu care m-am obișnuit deja. Știu că v-ați propus să blocați absolut 

orice inițiativă care nu vine din partea dumneavoastră, dar mă bucur că am reușit totuși 

să duc la capăt câteva proiecte frumoase. În schimb aș vrea să vă rog, pentru că știm 

foarte bine ce s-a întâmplat în anii trecuți și știu că o parte dintre amendamentele pe 

care le-ați ironizat sau nu, mai mult sau mai puțin, propuse de consilierii locali PNL-
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USR au ajuns practic la gunoi, n-au fost puse în execuție, în afară de Copacul Vieții, 

da, îmi aduc aminte acel proiect pe care inițial l-ați ironizat și ulterior l-ați pus în 

execuție, toate celelalte proiecte propuse în special de către colegii mei din PNL, au 

fost uitate, deci nu, nu s-au implementat, mă refer aici la panourile acelea fonoizolante, 

mă refer la, ajutați-mă domnule președinte să îmi amintesc exact amendamentele, a, 

concursul de proiecte pentru refacerea și modernizarea Pieței Unirii.  

Nu mai știu ce ați mai propus dumneavoastră, domnule Macovei. Cu siguranță 

acei bani au ajuns din nou în bugetul local, dar vă rog încă o data, toate proiectele 

acestea, măcar înainte de final, da, măcar înainte de final…”  

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Copii cu nevoi speciale...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Vin alegerile, da și cred că ar fi cazul  

să puneți în aplicare ceea ce ați propus, de fiecare dată, la buget, măcar câteva investiții, 

pe care să le duceți la capăt, dacă vreți să mai aveți vreun cetățean care să nu vă înjure 

în acest oraș. 

Iar special, dacă vreți o cerere specială din partea mea, să finalizați și acel 

monument al Eroilor din cimitirul Nordic, pentru care ați alocat de fiecare data, 

promisiuni, câțiva ani la rând. Arată groaznic, jalnic, măcar până la alegeri să-l 

finalizați, să nu vă injure nici măcar morții. Mulțumesc!” 

Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, mulțumesc, doamna 

viceprimar. Domnul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă îmi 

permiteți, pentru Monumentul Eroilor sunt sume prevăzute în bugetul pe anul acesta și 

sperăm noi, cum am reabilitat monumentul funerar al Maiorului Gheorghe Pastia, așa 

cum am reabilitat monumentul funerar al Generalului Bengescu, așa vom face și cu 

monumentul Eroilor...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnule primar, asta am spus, că așa 

a fost alocată suma și anul trecut.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu a fost 

sumă alocată, anul trecut a fost alocată sumă pentru elaborarea studiului de fezabilitate 

și întocmirea documentației...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Acum 2 ani...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu este 

adevărat, anul trecut, vă contrazic!” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Căutăm în arhivă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Anul 

trecut s-a elaborat documentația, anul acesta, dacă sunteți de acord și veți aproba 

proiectul de buget, vă promit că se va demara procedura de achiziție a serviciilor de 

reabilitare a acestui monument. Cât privește celelalte proiecte, cât privesc celelalalte 

proiecte pe care dumneavoastră spuneți că nu le-am făcut, eu cred că cele care au avut, 

pe care  le-ați enumerat dumneavoastră, în special cel referitor la Piața Unirii, uitați-vă 

că avem acum un proiect pentru care am alocat sumă privind regenerarea urbană a 

zonei centrale a municipiului Focșani, pentru că se prefigurează alocarea de sume de 

la fondurile europene pentru așa ceva.  

Ceea ce ați cerut dumneavoastră atunci, era doar să demolăm niște clădiri din 

Piața Unirii, dar ce făceam în locul acelor clădiri? Nu ați mai propus nimic și de aceea 

am zis, haideți că dacă facem un proiect, să-l facem un proiect care să aibă un anumit 
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impact, nu doar că demolăm niște lucruri. Da, probabil mai sunt și unele dintre ele care 

nu au avut timpul fizic necesar să fie implementate până la sfârșit, dar vor fi 

implementate toate.  

Iar așa cum s-au făcut astăzi amendamentele acestea care într-adevăr sunt 

amendamente fezabile, da, eu nu cred că nu am fost de acord niciodată cu ceea ce a 

venit din partea dumneavoastră, a consilierilor PNL-USR, eu am venit cu...și 

întotdeauna am pus în aplicare toate proiectele în ordinea prioritizării lor, da? Vă 

mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă tot sunteți atât de 

generos în exprimare, eu am în față toate amendamentele ultimilor trei ani de zile de 

mandat și nu vreau să le citesc dar vreau să vă amintesc, numai așa mai importante că 

sunt sigur că domnul Bîrsan le detalia, este vorba de gazele de la Mândrești, este vorba 

de gazele propuse către doamna consilier Drumea pe strada..ziceți ca să nu mai...la 

Gară, e pe strada Stăiești...și la Gară, deci numai așa fără să încep să le reiau pe toate 

că ne-ar lua destul timp. Vă rog, domnule Bîrsan!”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc! Dacă îmi permiteți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Gazele de 

la Mândrești, aducțiunea de gaze de la Mândrești este în procedură de licitație și de 

achiziție a serviciilor de proiectare tehnică și execuție, până pe 20 martie cel târziu 

vom avea desemnat câștigătorul din cei cinci care s-au înscris la această licitație și 

sperăm noi să nu avem contestații ca să putem demara...să semnăm contractul de 

proiectare tehnică și execuție și să dăm ordinul de începere pentru aceste lucrări.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, domnul Bîrsan!”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, mulțumesc! Mi-ați luat pâinea de la 

gură, numai o secundă...mi-ați luat pâinea de la gură. Stimați colegi, domnule primar, 

încerc un sentiment sincer de bucurie că în sfârșit v-ați decis să începem...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Sper să nu plângeți. ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Poftiți? Sper să nu plâng, sunt mai puțin 

lacrimogen de felul meu, dar procedura a început de pe 5 aprilie 2023, din punctul meu 

de vedere având în vedere că sunt constructor, mă ocup cu instalații de gaze, știu foarte 

bine în cât timp trebuia făcut așa ceva, s-a lungit foarte mult, motive s-au găsit, mă 

bucur că v-ați luat angajamentul și spun public și vă rog să mă contraziceți domnule 

primar, vă riscați mandatul de primar dacă nu vă țineți de cuvânt. Deci ați spus că până 

pe 20 martie veți desemna un câștigător al acestei licitații. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu eu, 

comisia...comisia și-a luat acest angajament că până pe 20 se va alege. ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „comisia...și dumneavoastră ați girat această 

chestiune. Bun, aducem o veste mândreștenilor că până pe 20 martie se va desemna un 

câștigător pentru realizarea sistemului de distribuție de gaze naturale în Cartierul 

Mândrești. Dar cu toate acestea, repet fiind cunoscător al acestei meserii, împreună cu 

colegul de la PSD, domnul Nistoroiu, știm că nu este posibil ca în această iarnă sau 

iarna care va urma, iarna anului 2024, mândreștenii să se poată bucura de aceste gaze 

să le poată folosi la încălzire, deci practic nu cred că se poate. Chiar dacă lucrurile vor 

merge, să spun...pe repede înainte, fizic nu este posibil, recepționarea și realizarea 

instalațiilor de utilizare în această localitate. Ca atare eu am primit de-a lungul timpului 

mai multe sesizări sau apeluri de la cetățenii care locuiesc în acele blocuri. Din calculul 
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meu cred că sunt undeva la 60 de familii, dacă nu mai mult, care au fost puși într-o 

situație un pic delicată, în sensul că acum cu ceva timp în urmă a avut loc acel incendiu, 

la acoperișul unui bloc, incendiu care s-a datorat sau care a avut loc datorită unor 

depozite de lemne undeva în apropierea imobilului. ISU a fost pe acolo și toată lumea, 

le-au demolat acele improvizații care adăposteau lemnele și acum au rămas, cum se 

spune...în aer, ei nu au unde să-și depoziteze lemnele, totuși singura lor sursă de 

încălzire sunt sobele, gaz nu au, lemne nu pot depozita...nu au unde având în vedere 

aspectele enumerate mai sus. Trebuie să găsim o soluție domnul primar pentru iarna 

care va urma și acum suntem în primăvară...  ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: 

„Asociațiile de proprietari pot solicita concesionarea unor suprafețe... ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Vorbiți mai tare ca să audă toată lumea . ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: 

„Asociațiile de proprietari pot solicita concesionarea unei suprafețe de teren care să 

corespundă din toate punctele de vedere și să respecte toate normativele în vigoare, 

mai ales cu privire la protecția și stingerea incendiilor și pot să-și obțină documentația 

necesară, în speță Certificat de urbanism, Autorizație de construire pentru construirea 

unor magazii, nu așa cum ați spus foarte bine și dumneavoastră a unor improvizații, 

pentru că din cauza acestor improvizații s-a întâmplat acel incendiu, da? Construcția 

aceea provizorie făcută empiric de către cetățenii de la blocul respectiv era lipită de 

blocul care a fost incendiat și din cauza neglijenței și din cauza unei surse de aprindere 

lăsată nesupravegheată a luat foc termoizolația, polistirenul de pe fațadă și s-a extins 

cu atâta repeziciune până a ajuns la acoperiș și le-a distrus acoperișul, asta a fost și 

pompierii ne-au impus să luăm aceste măsuri pentru că acele construcții, improvizații 

nu aveau nici un document legal și de aceea am fost obligați să le demolăm și nu numai 

în Cartierul Mândrești, peste tot în tot municipiu am demarat o acțiune de a demola 

toate aceste construcții, improvizații fără autorizații care ocupă domeniul public al 

municipiului. Dacă asociația de proprietari vine și depune o cerere, noi putem să punem 

la dispoziție un teren care să corespundă din toate punctele de vedere, să-și facă un 

proiect să construiască o magazie provizorie până la momentul în care vor fi conectați 

la rețeua de gaze. ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul primar, corect, spuneți corect 

dumneavoastră, așa e legea și trebuie să o respectăm cu toții, problema survine în felul 

următor, toată lumea știe și mai ales că noi am anunțat aici cu surle și trâmbițe că vor 

avea gaz, sigur nimeni nu va fi foarte bucuros să investească niște bani într-o clădire 

care să corespundă din punct de vedere al PSI, știm cu toții că asta costă, în ideea în 

care vor fi gaze. Se poate găsi o altă soluție mai puțin costisitoare și mai ales știți bine 

că au venit și la noi în Consiliu Local să ceară bani acei locatari pentru reconstrucția 

acelui acoperiș pentru că nu aveau, sunt oameni cu stare materială mai vulnerabilă să 

spun, vă dați seama că ei nu vor putea, nu o să aibă de unde să investească pentru o 

clădire dedicată doar ca și depozit de lemne...nu o să poată...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu 

cred că e nevoie de o...nu vorbim de o clădire, putem vorbi doar de o zonă în care să 

fie depozitate lemnele și să fie acoperite cu o copertină provizorie, vorbim de o 

copertină provizorie care nu costă o avere.” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel: „Asta-i rugămintea mea, haideți să găsim...da 

domnule primar dar dumneavoastră v-ați pronunțat din punct de vedere PSI, acolo-i 

problemă din punct de vedere PSI, haideți să găsim o soluție totuși și legală dar în 

același timp comodă și mai puțin expusă financiar pentru acei oameni, ca în iarna care 

urmează să se poată încălzi totuși cu lemne, urmând ca anii următori să se conecteze 

la sistemul de gaze. Mulțumesc frumos! ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă pot 

da de pe acum o soluție, e curtea școlii din Mândrești, curte care nu mai este utilizată, 

școala nu mai funcționează și pot depozita lemnele în curtea școlii, să le aibă în 

siguranță și să le aibă și departe de orice altă sursă de incendiu și așa mai departe și pot 

depozita lemnele acolo și să și le aducă periodic, cantități mai mari sau mai mici în 

funcție de cum au dumnealor posibilitatea  de a-și depozita în apartament.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, domnule Macovei!” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Mulțumesc domnule președinte! 

Am să fac și eu mici discuții pe marginea acestui buget. În primul rând, cum am început 

și în anii din urmă și în fiecare an am avut discuții și la finalul anului trecut dacă îmi 

amintesc foarte bine, un lucru foarte important pentru  oraș este PUG-ul, PUG care din 

păcate am observat că sunt bani alocați în buget, nu a fost aprobat, nu a trecut de 

Ministerul Dezvoltării, văd că mai cer niște documente, cu toate că am avut hai să 

spunem promisiunea din partea aparatului de specialitate că lucrul acesta se va rezolva 

și altele în 2024 la final de luna februarie în care acest PUG nu este aprobat și speranța 

mea, sper, încă mai sper să ajung în calitatea mea de consilier local să-l votez,       

miram-aș, în septembrie ni se termină mandatul, observ aici că sunt tot felul de 

documentații care ni se cer, sunt trecute în buget, vi le pot cita dar cred că le știți mai 

bine decât mine și nu este necesar, asta ar fi un aspect. Am vorbit mai devreme, înainte 

de a ajunge la acest proiect despre utilitatea  Cinematografului Unirea, care în principiu 

știți că eu sunt de acord, este o chestie și sentimentală și subiectivism din partea mea, 

am enunțat-o și am spus-o tot timpul că sunt pentru acele clădiri, dar mai sunt tot atât 

de apropiat de o mare clădire...o mare...o importantă clădire care a venit tot cu aceeași 

cerere la pachet și mă refer la Grădina de Vară din Parcul Bălcescu, care dacă nu ne 

grăbim și îl văd că în proiectul de buget de anul acesta nu a apărut, o vom pierde pentru 

că avem patru ani la dispoziție să facem proiect pentru reabilitare. Lăsând lucrurile 

acestea la o parte, cu siguranță îmi veți răspunde dar faptele sunt fapte, mai avem o 

mică problemă, eu zic destul de mare, s-a vorbit la proiectul numărul 8, am început o 

discuție pe acest proiect de resistematizarea municipiului și s-a omis sau nu s-a mai 

ajuns la subiectul stâlpișorilor și vă dau...acum mă uit pe facebook și văd o parte din 

salariații aparatului de specialitate că au comentat la această postare, bineînțeles în 

termeni pozitivi la adresa dumneavoastră, la postarea aceea care ați făcut-o ieri privind 

decizia de renunțare la stâlpișori, eu le-aș spune popice mai bine decât stâlpișori care 

delimitează benzile de circulație pentru transportul public să fim foarte clari, realizate 

în cadrul proiectului de...cum spuneam de resistematizare a traficului. Chiar sunt foarte 

curios dacă o parte din consilierii PSD își mai doresc să cumpere acele popice, cum a 

făcut un coleg de-al dumneavoastră anul trecut când a cumpărat pavelele care au fost 

scoase.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consiler sunteți în eroare.” 
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Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Lăsați-mă să termin și gata...și tac. 

Dacă sunt scoase sunt curios dacă mai sunt folosite, eu personal m-am gândit...imediat 

termin și...m-am gândit să vă fac un cadou.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu vor fi 

scoase, vor fi relocate .” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Ok. Eu m-am gândit să vă fac un 

cadou, pentru că am evitat să vă fac cadoul de Sfântul Valentin am să vi-l fac astăzi cu 

promisiunea clară că la anul tot pe 14 februarie voi sărbători tot un primar Valentin, 

dar altul...și eu v-am făcut un cadou să jucați bowling cu popicele care....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Da, 

domnul...nu-i de bowling, asta-i de baschet. Eu vă mulțumesc. Pe hol mi-ați spus că va 

fi același Valentin, acum v-ați răzgândit.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Nu” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Ba da, 

acum v-ați răzgândit, mă bucur că împrumutați sărbători...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „A zis un Valentin.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Nu unul, 

același Valentin, domnul director de la piață era lângă mine și poate să confirme, 

domnul Cristi Bălosu. Apropo a plecat special ca să nu poată fi martor, nu știam ce 

aveți dumneavoatră de gând. Eu vă mulțumesc pentru cadou, să știți că o să îl dau 

fetițelor mele să se joace cu el și vă promit eu că atunci când va fi înscris în calendarul 

ortodox ziua de 14 februarie de Sfântul Valentin atunci va fi acel Valentin la Primărie. 

Așa că vă mulțumesc mult pentru că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, știu că nu este, așa e...eu 

am spus că o să aveți mai multă iubire, să fie mai multă iubire din partea 

dumneavoastră, de aia v-am spus.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Eu îmi 

iubesc în primul rând cetățenii care m-au încredințat cu această vremelnică funcție, nu 

ținem cu dinții de nicio funcție, am spus-o foarte clar și o repet, Planul Urbanistic 

General va fi aprobat. Ultima adresă prin care s-a solicitat din partea Ministerului 

anumite completări, domnul consilier am o rugăminte la dumneavoastră dacă-mi 

permiteți, deci prin ultima adresă a Ministerului Dezvoltării privind documentația 

pentru obținerea ultimului aviz pentru aprobarea Planului Urbanistic General 

menționa, din punctul meu de vedere puțin exagerat refacerea unor studii cu toate că 

studiile respective au fost elaborate și într-adevăr din cauza procesului îndelungat de 

la momentul demarării, din 2009 prima dată când s-a emis, când s-a început elaborarea 

noului  Plan Urbanistic General al municipiului, dumnealor au considerat că sunt 

valabile. Nu au venit cu o argumentație strict pe lege, ci o argumentație de genul... 

domnule dacă au expirat...au trecut zece ani trebuia să reînoim acele documentații, am 

avut o corespondență cu dumnealor, din păcate au ținut morțiș ca aceste studii să fie 

refăcute, cu toate că un studiu geotehnic sau un studiu hidrologic al municipiului nu 

cred că poate să scoată în evidență alte modificări, că s-ar fi modificat structura scoarței 

terestre în zona municipiului Focșani sau alte asemenea studii care într-adevăr nu-și au 

relevanță dar le vom face și pe acestea, de aceea mai întârziem cel puțin două luni de 

zile până vom obține și aceste studii pentru care vă aduc la cunoștință faptul că avem 

deja contractele încheiate și date și ordinele de lucrări. 
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În ceea ce privește popicii, acei stâlpișori, da într-adevăr a fost o decizie luată 

de către comisia privind siguranța traficului care funcționează în cadrul Primărie 

municipiului Focșani, solicitare pe care am adresat-o de mai multe ori constructorului 

și proiectantului iar proiectantul va veni cu o dispoziție de șantier de renunțare sau de 

relocare a acelor stâlpișori. Noi nu vom plăti, că aici toată lumea se zbate și se vaită că 

cheltuim bani, nu vom cheltui niciun ban în plus, sunt bani pe care noi îi vom economisi 

din acest buget, vom păstra doar delimitările fizice, acele tălpi care susțin popicii 

pentru benzile speciale pentru mijloacele de transport în comun, popicii vor exista în 

continuare pentru delimitarea pistelor de biciclete pentru a le asigura cadrul, spațiul 

necesar de siguranță pentru bicicliști. Este obligatoriu, prevăzut prin lege să avem 

aceste spații de siguranță iar în continuare aștept să fie finalizat întregul proiect și apoi 

vom vedea dacă va fi benefic sau nu va fi benefic. Eu cred că va fi foarte benefic și știu 

deja o categorie socială care este foarte nemulțumită pentru că am construit multe piste 

de biciclete, medicii, pentru că dacă vom avea înclinația spre a utiliza acest mijloc de 

de deplasare vom avea o generație viitoare mult mai sănătoasă. Mulțumesc! ” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Noi vă mulțumim domnule primar, să știți 

că la noi nu este problema asta, borduri și altele pe noi ne vor ajuta.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul consilier, vă rog!” 

 Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Curând va avea domnul doctor 

Nedelcu foarte mulți pacienți, foarte mulți pacienți.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „După cum știm bugetul are 

două secțiuni, secțiunea de venituri și secțiunea de cheltuieli. Domnul Nistoroiu, mai 

avem un pic, mai aveți un pic de răbdare că e important ceea ce spun, nu 

înțelege...oricum nu...Deci, avem două secțiuni, cum știm cu toții: venituri și cheltuieli. 

La cheltuieli avem dobânzi de 10.000,63 lei din bugetul local, adică 10 milioane de lei, 

adică 100 de miliarde și rambursări de credite 7,9 mii lei, adică 7,9 milioane de lei, 79 

de miliarde. Bugetul...deci 79 plus 100, 180 de miliarde plătește Primăria Focșani rate 

și dobânzi la creditele pe care le are în condițiile în care la capitolul...la secțiunea 

venituri sume din trageri credite interne 30,425 adică 30 de milioane, 300 de miliarde 

adică într-un calcul neeconomic și într-o comparație simplă împrumutăm 300 de 

miliarde și plătim rate și dobânzi 180 de miliarde....și nu sunt 170 de miliarde? Da, 

doamnă știu și m-am și exprimat în sensul doamna director, am zis-o într-o comparație 

simplă, nu economică, dacă vreți să vă înșir câte credite și am și spus public și la 

momentul respectiv câte credite avea Primăria Municipiului Focșani vă spun din nou 

și vă reiau: împrumut din 2006 la data de 12 mai 2023, înainte să vină domnul primar 

cu acel fabulos credit de 49 de milioane, avea împrumut din 2006 în valoare de 28 de 

milioane de lei din care nerambursat 6.379.000, împrumut din 2009 - 24.500.000 din 

care nerambursat 10.000.000, din 2019 lotul 1 – 20.422.806, nerambursați 20.257.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: 

„Nerambursați sau netrași? haideți să ne înțelegem. ” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nerambursați domnul 

primar, dacă vreți să intru în detaliu că am datele exacte de la dumneavoastră...vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consiler, sunt de acord cu faptul că dumneavoastră vă hazardați într-un domeniu pe 

care nu îl cunoașteți. ” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu mă hazardez, sunt 

date...lucrez cu materialul clientului domnul primar, sunt datele pe care le-ați 

prezentat.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Știți care 

este prevederea legală cu privire la gradul de îndatorarea al unui UAT?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, domnul primar știu.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Care este 

gradul de îndatorare?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „30% maxim.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Bun, 

perfect, până aici ați luat nota 10. Vă mai întreb ceva, cine a aprobat aceste 

împrumuturi? Mulțumesc...dacă le-ați acceptat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ca să vă dăm dumneavoastră 

ocazia să finalizați aceste proiecte pe care după trei ani de zile sau la unele dintre ele 

cum este resistematizarea ați realizat doar 39%.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Vă dau o 

altă cifră” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă ascult, sunt numai ochi 

și urechi.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Gradul de 

absorbție pentru exercițiul financiar 2014-2020 plus 3, 2023, din fonduri eligibile este 

de 92% la Primăria Municipiului Focșani.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Din cauza asta ne-ați dat pe 

ultima sută de metri, pe ultimile minute aprobarea conturilor de execuție de la bugetul 

local? ca să nu putem analiza și relata realitatea?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Nu, 

pentru că astăzi s-au împlinit cele 15 zile și așa suntem în întârziere...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „mă mir că nu ziceți 120%.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „15 zile au 

fost de dezbatere publică și nu am vrut domnul consilier Gheoca să promovez această 

dezbatere publică din cauza altor evenimente care au avut loc în municipiu și în județul 

Vrancea și am zis că nu este momentul să facem niște discuții pe care știu că nu le 

agreați decât pentru a vă mai etala puțin veleitățile politice, fără a face administrație 

publică. Eu atât vreau să vă spun stimați colegi.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Domnule primar, nu putem face 

administrație publică, suntem consilieri locali.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Ba sunteți 

și...pe lângă această calitate de politician dumneavoastră domnul consilier și mă 

așteptam să nu spuneți chiar dumneavoastră chestiunea aceasta, trebuie să cunoașteți 

și administrație publică.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „e normal să cunoaștem..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Dacă 

cunoașteți administrație publică cum de votați niște proiecte?” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Vă spun eu de ce votăm domnule 

primar pentru că în toată această perioadă de patru ani de zile, noi cei din PNL și USR 
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promovăm investițiile, suntem pentru investiții, modul de implementare pe care 

dumneavoastră îl faceți nu mai este treaba noastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „știu și vă 

mulțumesc..” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „noi nu avem niciun proiect de 

investiție pe care să nu-l fi aprobat fară să argumentăm de ce și 90...și știu ce vreți să 

spuneți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „străzile 

Bahne din Cartierul Bahne...” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „vă spun și de ce, aveți cumva 

doamna? Acum dacă votăm străzile aveți cumva 10 miloane să dăm pentru străzile din 

Bahne? Păi tocmai asta vă spun, în buget nu există sumele necesare pentru a aproba și 

străzile din Bahne, mai mult de atât...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Vă rog să 

aprobați indicatorii și vă demonstrez că găsesc sume.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Probabil pentru un nou 

credit.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul primar, a fost o problemă pentru 

200.000 de lei că nu avem de unde și acum...hai să fim serioși... ” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Domnule primar dacă am fi votat 

și am spus-o tot timpul, dacă am fi votat, eu vă întreb, acum în municipiul Focșani cum 

se circulă? Dacă am mai bloca și Bahnele stăm acasă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „oricum e blocat în Bahne” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Jucăm bowling pe cuvânt...acum 

să fim sinceri..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Vă dau 

mingea ca să jucați.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Nu, eu vă las pe dumneavoastră.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Spuneți o stradă pe care se poate circula.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă:„1  

Decembrie, Odobești, Bârsei.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Pe decembrie ieri am făcut exact 40 de 

minute, de aici de la Kaufland până în capăt.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Nici nu trebuie să ne convingeți că 

se circulă bine că toată lumea știe.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Știți câte 

străzi în ultimii șapte ani au fost asfaltate? Aveți idee așa de curiozitate, câte străzi au 

fost asfaltate și reabilitate?” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Astea-s rezultatele.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Suntem 

blocați pe arterele principale, dar dacă mergem și în orice alt municipiu...” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Acolo pe Cotești cu Vâlcele, dacă 

mergeți pe acolo stați un sfert de oră, două zeci de minute la intersecția aceea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Dacă 

votați bugetul și dacă ați citit cu atenție cred că ați observat faptul că avem prevăzuți 
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bani pentru a achiziționa semafoare și pentru acea intersecție și pentru trecerea de 

pietoni de la Colegiul Edmond Nicolau.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „....semafoarele alea în mijlocul străzii 

domnule primar? Unde ați mai văzut așa ceva?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „O să 

vedeți când le dăm drumul. Pentru bicicliști și pentru... ” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Spuneți-mi unde ați mai văzut așa ceva?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „În tot 

Occidentul, în tot Occidentul și în București sunt domnul...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „nu am văzut în niciun Occident, acum cinci 

zile am venit, lăsați-o naibii, nu mai spuneți baliverne.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu ați fost 

cu bicicleta, dacă ați fost cu trenul nu ați avut cum să vedeți pistele de biciclete.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „nu am venit cu trenul, am fost pe jos, vă arăt 

poze.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu ați zis 

că ați fost cu trenul?” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Domnule președinte, vreau să iau 

cuvântul.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Domnule primar nu aveți cum să puneți 

semafoare în mijlocul străzii, lăsați-o naibii de treabă,” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu sunt în 

mijlocul străzii.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „da unde naiba sunt? A mai săpat și asfaltul 

bun, să-l săpăm pentru...domnule parcă suntem în jocul ăla pentru copii la grădiniță, în 

momentul de față.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „sunt în 

alveole special construite pentru a proteja bicicliștii, asta este soluția tehnică dată de...o 

să vedeți la sfârșit că o să fie totul foarte bine.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „chiar mai am răbdare, mai am răbdare.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Sunteți 

inginer de drumuri?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul primar, domnul 

Macovei....dar nu a finalizat domnul Macovei, vă rog să mai așteptați. Domnul 

Macovei, vă rog să continuați că ați fost întrerupt, nu mai aveți?” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „nu mai...o să revin după doamna 

viceprimar.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna viceprimar, vă 

rog!” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Vă mulțumesc domnule președinte! 

Am constatat că potrivit declarațiilor că ați fost mințiți dragi colegi consilieri, tocmai 

ați fost mințiți și ați fost acuzați că ați îndatorat orașul. Să știți că eu îmi amintesc foarte 

bine că toate, aproape toate împrumuturile pe care le-a enumerat domnul consilier 

Dumitru au fost aprobate de legislativele din mandatul primarului Bacinschi, primar 

PSD, împrumuturile anterioare pe care le-ați moștenit și apoi dumneavoastră în primul 

mandat, nu în 2019, nu am ajuns în 2019, acum o să spun, imediat, în 2019 ați aprobat 
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acel împrumut cu ajutorul consilierilor dumneavoatră PSD, nu PNL. Abia în acest 

mandat...eu nu îmi amintesc acest aspect...abia în acest mandat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Nu...și 

PNL a votat...dar trebuie să vă amintiți...” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „..în acest mandat ați fost ajutat de 

consilierii PNL pentru al doilea împrumut făcut de când sunteți primar, dar cu o 

condiție...eu nu am votat și vreau să spun chestia asta public că nu vreau să vă votez 

creditele pe care le împrăștiați și le risipiți pe prietenii, cu acea condiție să terminați 

investițiile pentru că așa ați spus la microfon în toate ședințele, aveți nevoie de 

bani..aveți nevoie de bani, inclusiv pentru străzile din Bahne. Ați zis că vreți să 

contractați acest împrumut și deja banii din acest credit, al doilea, deja sunt repartizați, 

nu pentru străzile din Bahne, iar la străzile din Bahne ar trebui să vorbiți cu prietenii 

dumneavoastră care le-au spart, le-au distrus, trebuie să le refacă la starea inițială, ele 

chiar au fost asfaltate, nu veniți cu ideea că au fost pe capitolul reparații și nu 

investiții...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „În zonele 

unde s-au ridicat gardurile și parcările din pământ cum le reparăm?” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „...dar noi am avut o discuție, am avut 

o discuție, haideți să facem un proiect de amenajare a parcărilor, de...nu puneți străzi 

asfaltate, nu puneți în proiect străzi gata asfaltate în anii trecuți...vreți să le mai asfaltați 

o dată și vă reamintesc că un cartier foarte central așteaptă modernizarea de ani de zile 

și nu este prins în acest buget ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu sunt 

asfaltate, sunt reparate....când se va termina procesul, când se va termina procesul...ba 

da avem aici, uitați, lista cu străzile care vor fi reparate...” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „reparate...păi această listă a fost 

înaintată la fiecare buget, în fiecare an..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „nu putem 

să le...și le reparăm în momentul în care vor fi....” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „eu nu v-am văzut reparând strada 

Plevnei, nici Unirii, nici...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Strada 

Plevnei a fost reparată, îmi pare rău, despre ce vorbim?” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Despre ce strada Plevnei vorbiți 

domnule primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „haideți că 

Plevnei are mai multe segmente.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „din fața Jandarmeriei, da 

într-adevăr...cu o zi înainte de alegerile locale din 2020.” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „....cartierul ăla este propus pentru 

reabilitare și modernizare din 2017, ați aprobat indicatorii, unde este bugetul pentru 

acest proiect?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „...a fost 

domnul consilier...corect....pentru că un grup de cetățeni în frunte cu o familie de 

avocați și cu judecători au atacat în instanță hotărârea privind aprobarea acelor 

indicatori, doamna viceprimar și au blocat acel proiect.” 
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Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „nu stă în picioare explicația, culmea, 

nu au fost acei cetățeni, este o colegă de-a dumneavoastră de partid.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Nu mă 

interesează!” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „O cunoașteți pe doamna Moga 

Tatiana, da? Eu sunt convinsă că o cunoașteți.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Cine? 

Moga Tatiana? Nu o cunosc.” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Da, este semnatara unei alte acțiuni 

în instanță prin care cere să nu-i demolați garajul.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „păi da, dar 

nu e numai dumneaei, e o listă de nouă....” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „...dar asta nu este o explicație, 

același lucru l-ați făcut și când ați asfaltat...nu Popa Șapcă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „aaa...deci 

am asfaltat Popa Șapcă?” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „...nu, nu Popa Șapcă...Scarlat 

Târnăvitu” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Nu, vă 

spun eu care, nu Scarlat Târnăvitu, sunteți în eroare.” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „amintiți-mi dumneavoastră. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Căpitan 

Stoenescu” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Căpitan Stoenescu și ați avut și 

acolo de dărâmat garaje și ați fost acolo și acționat în instanță” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „și au 

înțeles toți cetățenii, nu am fost acționați în instanță acolo, sunteți în eroare.” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „bun, atunci amintiți-mi care este 

garajul sau unde este garajul domnului președinte al Curții de Conturi.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Da, pe 

strada Basgan.” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Și v-a împiedicat cineva să asfaltați 

acolo?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Nu, am 

redus parcarea...tocmai...mulțumesc, mulțumesc, am redus suprafața unei parcări cu 

acele garaje care nu au fost demolate pentru că fostul director Inel Petrea, al Curții de 

Conturi uzând și făcând un abuz de putere nu a vrut să-și demoleze garajul.” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Deci, nu vă oprește nimeni și nu stați 

să vă împiedicați de trei garaje să reabilitați acel cartier, eu așa zic că nu vă împiedică 

trei garaje, da? Bun, aștept modernizarea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „...o să vă 

asfaltez intrarea în scara blocului dumneavoatră. Mulțumesc!” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „Nu mă interesează, acolo sunt 

oameni, sunt cetățeni cere de cel puțin treizeci de ani stau și plătesc taxe și impozite 

pentru zona centrală, dar ei nu au decât cratere, numai gropi și ați pus niște găleți de 

criblură...recent...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „și vom 

mai pune” 

Doamna viceprimar Tătaru Alexandra: „asta...să vă fie rușine! este emblema 

dumneavoastră.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumim doamna 

viceprimar! Domnul consilier Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte, voi fi scurt. 

Domnule primar, astăzi jucați pe post de portar, sunteți la primire...la încasare, asta 

este...deci spuneați mai devreme că sunt orașe care au implementat asemenea proiecte 

și funcționează bine. Am mai spus mai devreme niște chestiuni...haideți să ne uităm la 

Buzău, Buzăul...același proiect îl are, e aproape terminat și e vai mama lor.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu e aproape terminat, e 

terminat, e finalizat.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Înainte se circula în Buzău foarte bine, foarte 

fluent și acum încercați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă 

contrazic.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „stați un pic, mă contraziceți...e dreptul 

dumneavoastră dar eu merg des prin Buzău și prin oraș și e vai și amar domnul primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Și eu 

merg des prin Buzău și surpriza mea știți care a fost? Știți care a fost surpriza, domnul 

consilier? ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Dar de ce nu mă lăsați să termin? Eu ceea ce 

vreau să spun și repet implemenatrea acestui proiect a fost o gravă greșeală, nu se poate 

implementa un proiect copiind un oraș cu un sistem rutier dezvoltat într-un oraș ca 

Focșaniul sau chiar Buzăul, chiar dacă e mai mare cu două, trei bulevarde, i-a amețit 

pe toți. Trebuia adaptat la condițiile locale din acest oraș, știm practica...nu știu, nu 

vreau să acuz pe nimeni din primăria aceasta dar făcând pe genunchi proiectele...și de 

la Cluj și fără să știe unde e Focșaniul pe hartă. Aici este problema și ca idee noi ar 

trebui în viitor sau cei care ne vor lua locul...domnule să prezentați proiect, nu să ne 

spuneți da se va implementa așa ceva fără să știm amănunte, că poate mai răsărea cuiva 

o idee, știți și mai pune punctul pe i și nu se mai întâmplă asemenea probleme 

care...uitați...ne deranjează pe toți. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc domnul Bîrsan! 

Domnul Macovei mai aveți de făcut vreun comentariu?” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Nu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Cum am epuizat 

toate discuțiile și s-au aprobat toate amendamentele propun votarea bugetului 

Municipiului Focșani în integralitatea sa. Vă rog domnul...!” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Mi-am amintit, domnule primar 

înțelegem necesitatea votării acestui buget, este prima zi când se poate vota. Nu-i așa 

doamna secretar? Este prima zi, nu puteam nici măcar ieri să-l votăm, este după...ieri 

s-au încheiat cele 15 zile...ne dăm seama de blocaj, ne dăm seama ce impact ar avea 

acest lucru, noi vă urăm succest în toate proiectele pe care le-ați propus, suntem...nu 

suntem prea optimiști în acest sens dar vom vedea. ” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „chiar sceptici.” 
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Domnul consilier Macovei Liviu-George: „chiar sceptici. Mulțumim!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc domnul 

Macovei! Vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, bugetul 

general pe 2024 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 79 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Vă 

mulțumesc!c Vă mulțumesc foarte mult! Aș dori colegii de la tehnic să facă un zoom, 

să facă un zoom pe această minge...nu, nu...ba da merge..ce scrie acolo? mai aproape 

zoom - rezist 1, mai rezist un mandat. Mulțumesc! ” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Domnule primar, domnule primar 

să știți că arătând lucrul acesta vă promit că vă aduc o minge galbenă.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc domnilor! 

Trecem la proiectul numărul 7 de pe ordinea suplimentară de zi.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu ai înțeles, USR-ul a trecut de partea 

primarului”. 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 în completarea ordinii de 

zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale bugetului 

local al Municipiului Focșani , bugetul creditelor interne și bugetelor instituțiilor 

publice finanțate integral/parțial din venituri proprii precum și a situațiilor 

financiare , inclusiv anexele la acestea, pe anul 2023; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, nu sunt 

pentru că ne-a fost livrat pe ultimii metri, nu pe ultima sută de metri așa că oricum nu 

mai putem schimba nimic din ceea ce s-a întâmplat, din ceea ce s-a implementat, din 

ceea ce s-a realizat prin bugetul anului 2023 așa că vă propun să trecem la vot. Cine 

este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online nu mai este nimeni.” 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, proiectul numărul 

7 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 80 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte, îmi permiteți să mai fac o singură discuție? chiar dacă a trecut aprobarea 

bugetului, sincer vă spun, cu mâna pe suflet că în primul rând vreau să-i mulțumesc, 

acolo pe unde se află dumnealui, domnului președinte Cătălin Toma, pentru că înainte 

de a publica acest proiect de buget am avut o discuție cu dumnealui și mi-a promis 

solemn că la prima ședință consilierii PNL-USR, chiar dacă vor avea observații 

pertinente și vor avea amendamente se va vota și iată că dumneavoastră astăzi ați dat 
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dovadă de fair play și faptul că dumnealui a reprezentat ceva pentru noi toți, spune 

foarte mult lucrul acesta și totodată vreau să adresez public mulțumiri și domnului 

președinte al PNL, Nicolae Ciucă. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumim! Și ultimul 

proiect de pe ordinea de zi suplimentară.” 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 în completarea ordinii de 

zi: Proiect de hotărâre privind  repartizarea sumelor alocate pe anul 2024 

reprezentând finanțarea de bază de la bugetul de stat , din sume defalcate din 

taxa pe valoarea adăugată, pentru unitățile de învățământ particular și 

confesional acreditate cu personalitate juridică, din Municipiul Focșani  ; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, proiectul numărul 

8 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 81 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „În continuare vom trece la 

vot pentru proiectul numărul 41.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Intrăm pe procedura de vot colegi, da? ” 

 

PROCEDURĂ DE VOTARE  

 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Avem rezultatul votului pentru 

desemnarea a doi consilieri locali-membri titulari și a doi consilieri locali-membri 

supleanți, care să facă parte din comisia de evaluare a ofertelor depuse în vederea 

închirierii pășunii municipiului Focșani și avem următorul rezultat: s-au repartizat un 

număr de 18 buletine de vot. 

 Domnul Bîrsan Costel membru titular 14 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”, 

2 voturi „nule”. 

Domnul Dumitru Victor membru titular 14 voturi „pentru”, 2 voturi 

„împotrivă”, 2 voturi „nule”. 

Domnul Gheoca Corneliu membru supleant 14 voturi „pentru”, 2 voturi 

„împotrivă”, 2 voturi „nule”. 

Domnul Costea Ionel membru supleant 14 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”, 

2 voturi „nule”. 

Acesta este procesul verbal încheiat. Mulțumim! ” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumim domnul 

consilier! Supun la vot proiectul în totalitatea lui: proiect de hotărâre privind inițierea 

procedurii de închiriere prin licitație publică a suprafeței de 29,6321 ha teren pășune 

pe teritoriul administrativ al localităților Bolotești, Slobozia și Golești, care aparține 
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domeniului public și privat al Municipiului Focșani, începând cu anul 2024, pe o 

perioadă de 7 ani. Trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

Cu 15 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, 

Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica 

Pristavu, Radu Nițu, proiectul numărul 41 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 82 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Secțiunea a II-a Diverse, 

cum nu sunt discuții, declar ședința închisă și vă urez o zi bună în continuare.” 
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